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Субуди се ! Информирай се за всички злоупотреби , които се вършат с твоя живот !

СЛЕДГОВОР КЪМ БЪЛГАРСКИЯ ЧИТАТЕЛ

Имената на българските 
икономисти, участвали 

в Проекта "Ран - Ът"

Чети на стр. 2

Електромагнитно и 
биологично 

въздействие върху 
съвременния 

човек. 
Чети на стр. 5

Планът за разорението на

БЪЛГАРИЯ

Една зловеща приказка, която 
ни остави на края на света...

Това е практическият план по който се провежда разорението на 
България от всички правителства от 1990 г. до днес. Без да се 
запознае с този фундаментален документ, българинът няма как да 
разбере света около себе си и епохата в която живее.  Той е изработен 
по поръчка на превратаджиите от 10 ноември 1989 г. от Националната 
търговска камара на САЩ, в тайна от  целия български народ. Още 
през март-август 1990 г. с този документ са предопределени всички 
бъдещи процеси в икономическия и обществения живот у нас. От 
самото начало новите управници са знаели всичко, което ще последва 
у нас. Това е най-стриктно спазвания документ в България от 1990 г. 
до днес.  
                                                              продължава на стр. 2

Рептилско 
Програмиране

Чети на стр. 6

АНАТОМИЯ НА ЗЛОТО

Чети на стр. 10

ЧОВЕКЪТ Е МНОГОИЗМЕРНО
СЪЩЕСТВО ОТ ЕДИННА 

МНОГОМЕРНА РЕАЛНОСТ,
ЗА РАЗЛИКА ОТ НЕГОВИТЕ 

НАСТАВНИЦИ ОТ ЧЕТВЪРТО 
ИЗМЕРЕНИЕ

Чети на стр. 12
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Имената на българските икономисти, 
участвали в Проекта "Ран - Ът"

1. Проф. Иван 
Ангелов – старши 
икономически 
съветник на 
министър-
председателя 
Венцислав Антонов 
(ВИИ "Карл Маркс") 

2. Румен Аврамов -
Икономически 
институт, БАН 

3. Валери Борисов -
юридически съветник 
в Министерството на 
икономиката и 
планирането 

4. Д-р Венцислав 
Димитров -
Икономически 
институт, БАН

5. Д-р Генчо Димов
- старши икономист в 
Министерство на 
външноикономическит
е връзки 

6. Стою Дулев -
заместник-министър 
на икономиката и 
планирането 

7. Д-р Никола 
Гълабов -
Икономически 
институт, БАН 

8. Проф. Илия 
Георгиев -
Икономически 
институт, БАН 

9. Д-р Румен 
Георгиев - генерален 
директор, 
Минералбанк 

10. Димитър Костов
- заместник-министър 
на финансите 

11. Д-р Иван Костов
- ВМЕИ "Ленин" 

12. Емил Хърсев -
ВИИ "Карл Маркс" 

13. Татяна Хубенова
- Икономически 
институт, БАН

14. Д-р Димитър 
Иванов -
Икономически 
институт, БАН

15.Проф. Лилия 
Каракашева - главен 
директор, 
Министерство на 
външноикономическит
е връзки 

16. Д-р Найден 
Найденов -
заместник-министър 
на икономиката и 
планирането 

17. Д-р Невяна 
Кръстева - научен 
сътрудник, 
Министерство на 
външноикономическит
е връзки 

18. Георги Панков -
заместник-министър 
на икономическата 
реформа 

19. Проф. Огнян 
Панов - директор, 
Институт по държавно 
и стопанско 
управление 

20. Атанас 
Папаризов -
генерален директор, 
Министерство на 
външноикономическит
е връзки 

21. Д-р Огнян 
Пишев - старши 
икономически 
съветник на 
президента

22. Д-р Иван 
Пушкаров -
Икономически 
институт, БАН 

23. Проф. Димитър 
Шопов - заместник-
председател, Комитет 
по труда и социалното 
осигуряване 

24. Боян Славенков
- Икономически 
институт, БАН 

25. Проф. Стефан 
Стоилов - министър 
на икономическата 
реформа

26. Проф.  Милчо 
Стоименов - ВИИ 
"Карл Маркс" 

27. Проф.  Тодор 
Вълчев -
Икономически 
институт, БАН 

28. Христина Вучева
- Научно-
изследователски 
институт, 
Министерство на 
финансите 

29. Венцислав 
Антонов - ВИИ "Карл 
Маркс"

Из страниците на разрухата:

1. Определена е посоката на промените
В увода на проекта е казано: "България е избрала пътя към 
демократичния капитализъм и е направила редица важни 
стъпки в тази насока, но има да се вършат още много и 
много неща. Признавайки този факт, новото правителство 
на България се обърна за съдействие към Фондацията на 
националната камара"...(2-1) Следователно Лукановци, 
Младеновци и Лиловци още в първите месеци след 
промяната са поели път към "демократичния капитализъм", 
направили са "редица важни стъпки" по него, поискали са 
и външно съдействие.

2. Най-амбициозното начинание, което някоя страна 
е правила
В програмата "Ран и Ът" е записано: "Предизвикателството 
на приватизацията, пред която е изправена България, е 
героично по своите размери и ако тази приватизация бъде 
осъществена, ще представлява без съмнение най-
амбициозното начинание, което някоя страна е правила.
Докато успешните приватизационни програми в други 
страни включваха не повече от две дузини пълни 
приватизации за един период от няколко години, България 
трябва да приватизира хиляди предприятия за кратък 
период от време..." (4-3) Вижда се: В 1990 г. 
управляващите са дали съгласие България да бъде 
превърната в опитна мишка, за да се провери дали може 
да понесе "най-амбициозното начинание, което някоя 
страна е правила." В страните от ЕС държавната 
собственост се запазва в границите от 35% (Франция) до 
65% (в скандинавските страни). 

3. Разкрита е истината за приватизацията
"Приватизацията е преди всичко и най-вече политически 
процес с икономически последици и пренебрегването на 
този прост постулат често е било и най-важната причина за 
провала на една програма за приватизация." (4-3)  Тези 
редове зачеркват изписаните върху тонове хартия, че 
приватизацията е икономически акт. Тези редове дават 
яснота на мъглявите понятия "структурни реформи", 
"преструктуриране на икономиката" и пр. Истинското им 
съдържание е - чрез приватизация частни лица да
присвоят "държавните средства и предприятия". Който 
успее, ще получи реалната политическа и икономическа 
власт.

4. Уточнени са инструментите за осъществяване на 
приватизацията
o Всеобща приватизация: "България трябва бързо да 
приеме всеобхватна програма за приватизиране на своите 
повече от 2200 държавни предприятия, на земеделските 
стопанства и на хилядите малки обекти от сферата на 
търговията и на услугите..."(4-1) Такава 100-процентна 
приватизация не е осъществявана в нито една друга 
държава на планетата!
o Светкавична приватизация: "Например ако целта на 
Агенцията е да приватизира всички ресторанти в срок от 
две години и броят им е 16 000, то може да се определи 
като норма приватизиране на 2000 ресторанта за три 
месеца. Ако този брой бъде достигнат или надхвърлен, 
служителите... би трябвало да получат някакво 
допълнително парично възнаграждение след края на 
съответното тримесечие".(4-10) Тук се чувства участието 
на групата българи в екипа на Ран и Ът, приложили опита 
си по тримесечното планиране и по наднормените 
възнаграждения, придобит в практиката им от 
"тоталитарното" време.
o Използване на всички средства, включително и 
принудата: "Във възможно най-висока степен да се 
положат усилия да бъде принуден парламентът или 
неговата специална комисия да постигне съгласие по 
съдържанието на една подробна, дългосрочна 
приватизационна програма, която да обхваща възможно 
най-много предприятия. След което да бъде установен 
някакъв процедурен механизъм, който да направи трудно 
(но не невъзможно) изменението на общия план в процеса 
на действието му. Ако не се възприеме такъв подход, 
България лесно може да изпадне в положение, при което 
плановете за всяко отделно предприятие ще стават обект 
на обсъждане в парламента".(4-11)
Тази рецепта продължава със съвети как най-важният за 
обществото въпрос за приватизацията да се изземе от 
парламента и да се остави в ръцете на чиновниците от 
агенции, министерства, общински и управителни съвети. 
Така се роди самочувствието на една личност, която по-
късно се провикна: "Мога да приватизирам всичко и 
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веднага, стига да не ме питат за колко и на 
кого го продавам".

5. Обявени са "процедурите"
"Процедурни" (4-12) са наречени най-важните 
приватизационни въпроси, засягащи и 
държавата, и всеки гражданин. Първият от тях 
е озаглавен: "Заблудата за стратегическия 
сектор".(4-13)Това са предприятията от 
енергетиката, телекомуникациите, транспорта 
и експлоатацията на природните ресурси. 
Много развиващи се страни "по странна 
логика" ограничавали приватизационните си 
програми само в рамките на предприятията, 
определени като нестратегически. 
"Изключение направили само Ямайка и 
Аржентина... България би трябвало просто да 
прояви същата смелост, като включи в 
приватизационната си програма колкото може 
повече предприятия и онези, които се смятат 
за стратегически, би трябвало да бъдат първи 
в списъка."(4-17) Всъщност "странна логика" е 
прокарана в проекта "Ран и Ът". В 1990 
година България е била на 20-о място в света 
по производство на електроенергия и на човек 
от населението е имала 3 пъти по-голям 
енергодобив от Аржентина! Ямайка изобщо не 
е в класацията по този показател. 
o Като "процедурен" е поднесен и въпросът за 
използване при приватизацията на "мръсни 
пари". "Подобни ограничения биха имали 
смразяващ ефект върху приватизацията, 
създавайки неправилно подозрение към 
всички инвеститори и принуждавайки много от 
тях да се въздържат от участие в 
приватизационната програма поради 
опасения, че никой няма да повярва на 
обясненията им. Като се има предвид 
потискането на частната инициатива в 
България в миналото, много иначе честни 
хора може да са въвлечени в незаконни 
действия просто защото това
е бил единствен начин да си осигурят
материално благополучие в едно общество, 
което се опитваше да направи всички еднакво 
бедни. Въпреки това този въпрос си остава 
деликатен и нищо от това, което бе казано по-
горе, не би трябвало да се тълкува като 
оправдание за незаконните начини за 
забогатяване. По-скоро с горните думи се 
препоръчва разследването и съдебното 
преследване на незаконните действия да 
бъдат изцяло отделени от процеса на 
приватизация. Приватизационният процес е 
достатъчно сложен и труден, за да се 
обременява допълнително с цели, свързани 
със спазването на законите".(4-20) Този дълъг 
цитат от програмата "Ран и Ът" добре показва 
защо е безплоден дългогодишният шум за 
"мръсните пари". Оказва се: 
"Мръсни" са парите до 1989 г. и те не са 
другаде, а у "иначе честни хора", въвлечени в 
незаконни действия, просто защото това е бил 
единствен начин за осигуряване на 
материално благополучие; Приватизацията не 
трябва да се обременява с цели, свързани със 
спазването на законите.

6. Паричната реформа, банковата 
система, данъчната политика
Това са кратки, но ясни раздели: "България би 
могла да реши изцяло да се откаже от контрол 
и емисия на собствени пари и да премине към 
използването на парични единици на други 
държави или на емисиите на частни банки".(5-
1)
"Някои малки държави винаги са го правили. 
Най-често я използват страните, които са били 
част от колониални империи като британската 
или френската. Щатският долар например се 
използва в редица страни като Либерия и 
Панама".(5-9) "А е възможно необходимите за 
него (за бърза степен на икономически растеж 
- б.а.) условия да се създадат почти веднага 
след прилагането на тъй наречената "шокова 
терапия", каквато наскоро изпита Полша. 
"Шоковата терапия" има очевидни 
предимства, но има и някои "жестоки" страни. 
Трябва да се повтори, че положението в 

Полша е добър пример за предимствата и 
недостатъците й".(5-6)
"В дългосрочен план данъчната система на 
България трябва да включва данък върху 
добавената стойност (ДДС), вероятно 
моделиран по подобие на данъците в 
Европейската общност и подоходен данък 
(или данъци) на частни лица и 
предприятия".(8-7)

7. За промени в Конституцията и други 
основни държавни документи
В действителност проектът "Ран и Ът" направо 
предлага "Модел за Конституция на Народна 
република България".(7-20)
В 1879 г. България е намерила сили да избере 
Учредително събрание с личности, приели 
една от най-демократичните конституции в 
Европа. 111 години по-късно правителството 
поискало проекта и 29 българи, научно 
титуловани участници в разработката му, не 
са почувствали неудобство да ни 
се предлага вносен готов проект за 
Конституция. Той, според предложителите е: 
"Моделът има за основа най-вече 
конституцията на САЩ и някои щати на 
Съюза. В много случаи американските клаузи 
са променени или са добавени нови, а в други 
- просто са сложени заглавия за по-лесно 
ориентиране".(8-7) "Защита единствено на 
негативните права... Конституцията на САЩ 
не признава позитивни права на жилище, 
образование, медицинско обслужване, чиста 
околна среда, достатъчно добър стандарт на 
живот или на периоди за почивка и отдих".(8-
4) "Юридическата философия на реформите, 
представени в настоящата глава, изключва 
държавата от участие в практическата 
икономика на България".(9-22)
"В една свободна пазарна икономика 
държавата няма място в стопанската 
дейност".(9-19) 
o Да се отмени чл.19 от Конституцията на НРБ 
- "Този член определя кооперативната 
собственост като принадлежаща на колектив 
от трудещи се и упражнявана в интерес на 
обществото. Тази комунистическа догма няма 
място в Конституцията на една свободно 
избрана демокрация, чиято икономика се 
основава на свободно предприемачество и на 
пазарна икономика".(9-18)

8. Социалното дело
Това е разделът в проекта "Ран и Ът", който 
най-пълно разкрива неговата политика към 
острите въпроси на милионите българи. Още 
във въвеждащото резюме се казва: 
"Непосредствената задача на реформата на 
социалното дело в България е да позволи на 
страната да осъществи прехода към пазарна 
икономика в условията на дълбока 
икономическа криза. През този период не 
може и да се мисли за запазване на 
досегашното жизнено равнище. То неминуемо 
ще спадне, каквито и мерки да се вземат. 
Основната задача на българското 
правителство в социалната област е да 
осигури на всички българи достатъчно храна, 
покрив над главата и елементарно медицинско 
обслужване, но така, че това да не попречи на 
осъществяването на икономическите 
реформи".(13-1) По-нататък в проекта следват 
ред важни откровения: "Икономическата 
криза в България, подробно описана в този 
доклад, има мрачни последици върху 
системата за социално осигуряване. 
Предвижданията за безработицата са, че през 
1991г. тя ще обхване между 200 000 души 
(според ЦРУ) и 470 000 (според Световната 
банка). Някои от българските експерти, с 
които разговаряхме обаче, се страхуват от 
много по-високо ниво на безработицата -
около 1 000 000. Що се отнася до инфлацията, 
икономистите на българското правителство 
предвиждат, че нивото й ще достигне 80-90 % 
през 1990 г. и над 200 % през 1991 год. Тези 
изчисления обаче са направени, преди да 
влезе в сила сегашният план на индексация 
на заплатите и пенсиите и те трябва да се 

считат за остарели".(13-3)
"През последните 45 години българите, както 
и останалите народи в комунистически 
режими, живяха при твърде неблагоприятни 
условия: посредствено здравеопазване, 
спартанска храна, мизерни жилища, но всички 
тези неща бяха много евтини. Заплатите бяха 
ниски, но работните места бяха осигурени; 
пенсиите бяха ниски, но пенсионната възраст 
също беше ниска. Пазарната икономика, към 
която България се стреми, предлага чудесно 
здравеопазване, обилна храна, удобни 
жилища, високи заплати и пенсии, но с цената 
на две неща, характеризиращи пазара -
несигурност и пазарни цени".(13-3) 
(Никой от българските участници не си е 
направил труда да обясни на чужденците 
смехотворността на твърденията за 
"спартански условия при социализма").

9. Селско стопанство
1 март 1991 г. да бъде крайният срок, до 
който цялата селскостопанска собственост 
(земя, структури, добитък, оборудване) да е в 
частни ръце. 
Вижда се коренът на последвалата трагедия -
неговото унищожаване доведе до ликвидация 
на 40 хиляди трактора, 10 хиляди комбайна, 
хиляди селскостопански сгради, съоръжения 
за напояване на 10 милиона декара земя, 
поголовна загуба на животни: 1 млн.говеда, 
2,5 милиона свине, 5,5 милиона овце, рязко 
намаляване на селскостопанските добиви, и 
по същество откри пътя за проблемното 
изхранване на българския народ, 
превръщайки този проблем във важен, ако не 
и в главен инструмент за неговото 
манипулиране.

Забравеното от проекта "Ран-Ът"

То не е по-малко съществено отколкото 
самите му разработки: 
1. Пропуснати са проблемите за външните 
ни пазари Българската икономика беше 
силно обвързана с външната търговия. 
Към 1988-1989 година:
o Външният ни стокообмен се изравни с 
националния доход; 
o Основните ни отрасли изнасяха 70-90 % от 
продукцията си;
o Експортът доближи 20 % от обществения 
продукт; 
o Основните ни отрасли изнасяха 70-90 % от 
продукцията си; 
o Дори през 1989 г. износът ни по II 
направление стигна 3,13 млрд.долара.
Какво ни очакваше при загуба на 
традиционните пазари? Какво да се направи, 
да не ги загубим? Как да се задържим на 
стратегическия пазар Русия? Как да осигурим 
нови пазарни позиции след промяната? Тези и 
ред други въпроси очакваха отговор в проекта 
"За икономически растеж и преход към 
пазарна икономика", обаче няма и дума по 
тях. 
2. Липсва анализ по външния ни дълг
Единственото казано е: "България страда и от 
огромен външен дълг.  Размерът на дълга в 
конвертируема валута през март 1990 г. 
наближаваше сумата 9,2 млрд.долара"(5-3). 
(Тази цифра е точна. В същото време нашето 
правителство заблуждаващо я обяви като 10,5 
млрд.щ.д., а някои вестници тогава свободно 
я раздуха на 12,5 млрд.щ.д.- б.а.). 
И тук крупни въпроси не са получили отговор: 
o Кой и защо допусна да се удвои дългът през 
1986-1989? 
o Какви са пътищата за бързото му 
погасяване? 
o Защо от валутния резерв, възлизащ към 
1.1.1990 г. на 1,38 млрд.щ.д. не се погасиха 
600 млн.щ.д. от дълга, за да не се отиде към 
катастрофалния мораториум? 
o Кой и за какво пропиля резерва? 
o Кой и защо трансформира в държавен дълг 
задълженията на отрасловите ни банки пред 
чуждестранните частни банки? Нали в доклада 
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"Ран и Ът" се препоръчва изключването на 
държавата от практическата икономика?
Едно от най-характерните явления около от 
проекта "Ран и Ът" е, че той е реализиран 
изцяло, а в някои случаи дори е преизпълнен. 
Проектът може да се определи като 
Технология за взривяване на България, 
защото неговите препоръки имат действието 
на бомба, заложена в основите на 
икономиката ни. Ето какво бе заредено в 
нейните невралгични възли:
По приватизацията на държавната собственост 
o 100% приватизация на държавната 
индустрия (всичките 2200 предприятия!); 
o Да се започне от стратегическите 
направления: енергетика, транспорт, 
комуникации, експлоатация на природни 
ресурси;
o 100 % приватизация на търговията 
(всичките 13 000 обекта в 2-годишен срок, по 
график, включващ 2000 обекта на 
тримесечие!;
o Изключване на парламента от обсъждане на 
приватизацията на обектите, независимо от 
тяхната значимост; 
o Превръщане на приватизацията в най-
амбициозното начинание, което някоя страна 
е правила; 
o Обръщане гръб на успешните 
приватизационни програми на други страни, 
защото включвали не повече от две дузини 
предприятия за период от няколко години.

Приватизационният взрив унищожи 
материалната база на цялата индустрия
Две трети от предприятията не работят. 
Голямата част от тях са обявени в ликвидация. 
Основната част от приватизираните обекти 
преминаха в стадий на вторична разпродажба. 
Изобретена бе приватизационна форма 
"продажба с опрощаване на дълговете", с 
което става двойно ограбване на гражданите. 
Замря обновителният процес. За 10 години и 
физически съхранената техника вече остаря 
морално. Повсеместно се разпродава 
уникално оборудване. Изчезват стратегически 
отрасли. България вече няма машиностроене и 
електроника. Днес не могат да се произведат 
елементарни машини, които не бяха проблем 
за производство още през 1950-1951 г. До
1955 г. България обзаведе със свои машини 
Пектиновия завод, Циментовия завод в 
Димитровград, Заводът за трас, бирени 
фабрики, ВЕЦ-овете "Студена", "Батошево" и 
"Бързия". Днес това е невъзможно. Можеше да 
се приложи много по-рационален модел за 
приватизация:
Да се приватизират с чуждестранно участие 
още в 1990 г.15-20 големи индустриални 
обекти. С постъпленията да се изплати 
основната част от външния дълг. Това можеше 
да бъде реално, ако не бяха трансформирани 
в държавен дълг задълженията на търговските 
ни банки към чуждестранните частни банки. 
За да приберат вземанията си, те щяха да 
участват в тази приватизация. 
Приватизационният процес да се предостави 
на банките, имащи вземания от съответните 
предприятия, а не на изкуствено сътворени 
агенции и комисии от чиновници. Това е 
световна практика - собственик на 
предприятието-длъжник става банката-
кредитор и тя може да го обяви за продажба, 
за да си прибере вземанията. Така нямаше да 
се развихри корупцията, защото скритата 
приватизационна сделка ще бъде за сметка на 
самата банка. Държавата нямаше да бъде 
активен участник в процеса, а контрольор на 
неговата акуратност и чистота. Тези и ред 
други подходи можеха да ускорят 
приватизацията и да я направят наистина 
ефективна за българската икономика. 

Реформата, включваща приватизация на 
банковата система
Тази мъглява препоръка на проекта "Ран и Ът" 
роди пълен банков хаос: 
o Унищожени бяха стабилни банки; 

o Изникнаха и умряха още в пелените си 
стотици банки-фантоми; 
o В кратковременния си живот те ограбиха 
милиони граждани и стотици хиляди 
новосъздадени частни фирми;
o От това безумие останаха само стотици 
банкови офиси с безсмислен лукс и милиарди 
дългове, обогатили неколкостотин кредитни 
милионери. 
Банковият взрив съсипа друга част от 
българската икономика не само с изброените 
щети, но и с нарушаване на задължителната 
ритмика между банки, производители и 
потребители. Не може "съставителите" на 
проекта да не знаят, че: 
o Фирмите - производители и потребители, 
частни и държавни, имат не дневна, а часова 
връзка със своите банки; 
o Само седмица-две са достатъчни да замре 
стопанският живот, ако се наруши тази 
връзка; 
Изчезването на обслужващата банка и 
появата на нова автоматично предизвиква 
паника в чуждестранния партньор на нашата 
фирма и прекратява за месеци, а често и 
завинаги, договорени сделки, затваря 
трасирани пазари.

Паричната реформа по проекта "Ран и 
Ът" включва: 
o Незабавно осигуряване свободното 
обръщение на чужди валути на вътрешния 
пазар; 
o Либерализиране на валутните търгове. Това 
беше гибелно за нашия вътрешен валутен 
пазар.
Вместо реформа се получи паричен взрив в 
икономиката ни довел до: 
o Стихийна инфлация на лева над 1000 пъти; 
o Ограбване на средства от населението в 
размер над 10 млрд.щ.долара; 
o Нахлуване на чужди стоки и изгонване на 
нашите производители от собствените ни 
пазари; 
o Невиждан разцвет на спекула, корупция, 
престъпност до разбойничество. 
Цели десетилетия наши съседни страни не си 
позволяваха, а и никой не ги принуждаваше, 
да извършат подобна авантюра. Въпреки че 
принадлежаха към западната пазарна система 
и имаха много по-ефективен имунитет, те 
знаеха сложността на такъв процес и 
съпровождащите го опасности. Даже и днес те 
поддържат много по-строг паричен режим 
отколкото нашия "либерализиран подход".

Социалните реформи
Проектът "Ран и Ът" съветва: 
o Да се приложи принципът на непризнаване 
на позитивни права: жилище, образование, 
медицинско обслужване, чиста околна среда, 
почивка и отдих; 
o При прехода да се осигури само достатъчна 
храна, покрив над главата и елементарно 
медицинско обслужване, и то така, че да не се 
пречи на икономическите реформи; 
o Да се премахне понятието "кооперативна 
собственост, принадлежаща на колектив от 
трудещи се"; 
o Да се изключи държавата от участие в 
икономиката на страната - следователно и в 
голяма степен от социалната сфера; Тези 
съвети бяха приети, а много от тях се 
изпълняват предсрочно и в излишък. Това 
естествено доведе до огромен социален взрив. 
o Безработните надхвърлиха 700 хиляди 
души; 
o Образователната система е в колапс; 
o Медицинското обслужване рухна; 
o Чистата околна среда е мираж; 
o Почивките и отдихът са в забранената зона 
на носталгията по миналото; 
o Жилищното строителство стана висша 
привилегия на 5% нови милионери; 
o Кофите за отпадъци станаха елемент на 
социалната сфера;
o Върнаха се отдавна забравени болести: 
туберкулоза, сифилис. В добавка са новите: 

СПИН, наркомания.
o Случи се и непредвиденото в проекта -
смаляване на нацията с 500 хиляди млади 
емигранти и непознат отрицателен прираст 
над -10 % на 1000. 
Тези четири взрива, заложени от проекта "Ран 
и Ът" в основите на България, бяха 
достатъчни за нейното сриване за по-малко от 
10 години.
Доколко това е бил благонамерен или добре 
маскиран унищожителен проект, всеки може 
да направи своята си преценка. 
Мъртвата хватка на "победилите реалности" 
вече е отворила коридора към виртуозно 
жестоката скотобойна на утрешния ден.

Пълния текст на доклада Ран и Ът
www.omda.bg/bulg/Ran/ran_new/in.html

В началото на 
“Студената 
война” – 1947 г. -
Алън Фостър 
Дълес – първият 
шеф на ЦРУ -
заявява: “Ние ще
хвърлим всичко -
то злато на САЩ, 
цялата сила на

САЩ за измамване и оглупяване на 
хората от социалистическия свят. 
Незабелязано ще подменим човешките 
ценности с фалшиви. КАК? Ще 
намерим единомишленици в тези 
страни и Русия. Ще разгърнем 
грандиозна по мащаби разложителна 
работа, ще изтръгнем социалната 
същност на литературата, ще 
насърчаваме автори, които втълпяват 
в човека култ към секса, насилието, 
садизма, предателството - тоест 
безнравствеността. Нужни са писания, 
осмиващи естествеността и 
почтеността като архаични 
отживелици. Простащината, наглостта, 
лъжата и измамата, пиянството и 
наркоманията, животинския страх сред 
хората, безсрамието, доносничеството 
и още много пороци заложени в 
човека трябва да се раздвижат. Така 
ще разклащаме поколение след 
поколение, ще предизвикваме ерозия 
и развращаване на младежта. Ще 
създадем човек с консумативна 
психика на елементарен потребител. 
Всичко това ще извършим под девиза: 
ЗАЩИТА ПРАВАТА НА ЧОВЕКА И 
ГРАЖДАНСКИТЕ МУ СВОБОДИ". 

През 1992 г. 
Държавният 
секретар на САЩ 
Джеймс Бейкър 
заяви пред техния 
конгрес: “Ние 
изразходвахме” над 
30 хиляди милиарда 
долара, за да
победим в студената

война срещу СССР и неговите сателити, 
за да предизвикаме материален и 
духовен срив .

ЗА ВАША ИНФОРМАЦИЯ РАБОТЯТ

WWW.BGSVIAT.NAROD.RU

WWW.HELIOPOL.COM

WWW.THESPIRITOFOKNELE.ORG
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Електромагнитно и биологично 
въздействие върху съвременния човек.

Тихите звуци, тихото оръжие, безшумната – “домашна война”.
Има ли такова нещо сред съвременните “майнд контрол” технологии ?

          Тема: Електромагнитни вълнови въздействия. 
Биологични въздействия на база електромагнитни 
вълни от нискочестотния спектър.
Въздействия върху основните програми, заложени в 
човека -- продължение на рода, себеобезпечаване и 
самосъхранение.
1. Излъчване на образи, които стимулират 
сексуалния център на човека (битката на Армагедон 
в хипоталамуса). Създаване на мощен слой 
сексуални и други психологически установки, който --
чрез определено стимулиране - създава повишена 
ниво на сексуални желания сред масата от хора.
2. Биостимулиране чрез съставки в храните, водещи 
до повишено потребление и сексуално желание.
3. Постоянно облъчване на населението чрез 
медиите със страхови и стресови ситуации.
4. Постоянно поддържане на консуматорска 
атмосфера и стимулиране на инстинкта за 
натрупване и себеобезпечаване - себеосигуряване 
за в бъдеще.
5. Поддържане на постоянна атмосфера на 
зависимост от лекарствени изкуствени синтетични 
препарати и от целенасочено неработеща система 
за здравно осигуряване.
Секс злоупотреби, апетити и желания, стрес, 
болести и лекарства - биологичното оръжие на база 
заложените в човека три основни програми.
Постоянното електромагнитно облъчване клетъчни 
телефони, мощни излъчватели на нискочестотни 
вълни е ВМЕШАТЕЛСТВО! Да, така е!
Какво е всъщност същността на тези вълни? Каква е 
модулацията им? Това е въпросът! Факти: 
установено е, че мозъкът реагира на 
електроматнитни честоти, натрапвани му отвън и 
намиращи се в определен честотен обхват.

Проектът HAARP в Аляска - използват се 
радиовълни в мегахерцовия обхват за възбуждане 
на Шумановите вълни. От радиотехниката се знае, 
че носещата честота на предавателя служи като 
носеща вълна, върху която се нанася същинската 
информация - “модулация”.
Каква е сегашната модулация?!
Образи или картини, или всичко онова, което трябва 
да бъде подсъзнателно внушено в името на 
рекламата, консумацията или съответния план на 
Новия световне ред - тоест, глобализацията!
Земята в момента повдига собственитe си
Шуманови вълни: тя реагира на погрешната човешка 
дейност като повдига собствения си интензитет на 
Шумановите вълни. Но чрез това и човекът 
увеличава собствената си способност за 
разширяване на съзнанието.

Модулацията би могла да включва всичко онова, 
което насочва преднамерено вниманието на човека 
в дадена точка с цел да го отклони от посоката на 
съзидателен труд и нормално лично увеличаване на 
интензитета на собствената честота в съзвучие с 
естествения процес на повишаване честотите на 
земята.
Излъчване на сексуални образи, което впрочем се 
прави непряко чрез милиардите видеокасети и 
филми, които се въртят в ефира. Замърсявайки го, 
те вече натоварват съзнанието на зрителя, като 
снижават общата енергийна честота. (Пример: 
видеоклиповете с образи на атрибути на сексапил, 
просперитет!)
Океан от сексуални образи! Астралният океан!
Но всъщност, ето и въпросът, който рано или късно 
се очертава в съзнанието: Кои образи и мисли, 
въртящи се в главата ми, всъщност са мои?
Чии са тези желания - мои ли са? "Да опитам", но 
какво всъщност - ми втълпява това предаване?                               
Това мое желание ли е или е внушено отвън?
Управлява ли се "астралният океан от образи" от 
някого чрез т. нар. модулация?
Защо развлекателната индустрия в момента 
просперира? Какъв е този неистов стремеж към 
"удоволстване" и в това ли е смисълът на човешкия 
живот?
А може би отдолу се намират изкусно заложените от 
някого фалшиви установки? Трябва ли наистина 
животът да се изживее в непрекъснато 
консучмиране на материалните блага? Като вземаш, 
а не като даваш!
Най-новото оръжие електромагнитните честоти, 
натоварени с образи (биха могли да се предават 
също мисловни установки, мисли, както и отделни 
команди) стимулират консуматорските биопрограми 
в човека - себезадоволяване, нужда от подслон, 
храна и удобства, както и програмата за 
продължение на рода, тоест, сексуалната 
потребност на индивида.
Откъде, всъщност, произтича повишената сексуална 
активност у населението, след като за самото 
продължение на рода е необходима съвсем малка 
подобна активност? От стремежа към удоволствие и 
свръхнатоварването на центъра на удоволствието в 
хипоталамуса! Армагедон! Невидимият хълм!
Консуматорските и сексуални програми, модулирани 
в електроматнитни честоти, естествено могат да 
бъдат идентифицирани по същия метод, по който се 
извършва забраненото и засекретено модулиране, 
т.е. чрез демодулиране. Но за да се направи това, 
необходимо е първо обществото да е узряло за 
сериозността на проблема! В противен случай 
нискокачествени ТВ предавания като "Нощен 
магазин", сполучливо окупирали нишата на 
естествената нужда от разнообразие на вълната, ще 
продължават невъзмутимо да излъчват своите 
елементарни облъчвателни клипове в стил 
“Опитай!”За да видиш може би какво ще се случи! И 
когато никой не забелязва, че само едно опитване 
вече води до начало на цяла една магистрала от 
фалшиви установки в психиката, тогава се изчаква. 
А какво! За да узрее проблема, и да се прояви 
язвата от тези фалшиви установки. И да се разбере 
най-сетне, че цялата мрежа от понятия - лъжливи 
установки - води младия човек право към пропастта 
и до затъване в Коловоза! Коловоз, който води в 
невярната посока! Превръщането на човека в роб! В 
същество с разумна, високо логична конструкция, но 
без сърце и душа!
Модулацията на някои ТВ предавания, например 
“Нощен магазин”, е аналогична по форма на 
модулацията на доскоро засекретения висок проект 
в Аляска. Еднакъв е използвания метод. Само 
където в единия случай се работи с “чалга” или 
"Червена шапчица", а в другия - с прецизирани 
реални високи технологии и мощни сателитни 
излъчватели.
И така, насреща си имаме носеща честота и 
излъчвателна способност. А важното е какво ще
бъде съдържанието. В началото то може да бъде

просто шум, който изнервя. После то може да се 
превърне в сладка отрова -- наркотик, без който 
зрителят или потребителят не би могъл да издържи 
и бясно да се старае да осъществи контакт по 
компютъра или телевизора за да получи 
съответната порция ендорфини в резултат на 
гледането на съответния клип.
“Наркотичните клипове”, това е свръхновото 
изобретение на някои “майстори” на майнд-
контрола. И ако обществото не постави 
своевременно забрана върху тези аспекти на 
медийната излъчвателна политика, както и върху 
всякакви военни проекти, то рано или късно земята 
ще започне да включва своите защитни механизми 
против нарушаването на естествените 
програми, заложени в човека.
Свръхексплоатацията на сексуалния и консумативен 
център, на чувствата за необходимост от секс и 
храна, води до свръхвисоки отклонения в човешките 
взаимоотношения. Като се прибавят и разместените 
ценности на взаимоотношенията между половете и 
подмяна на техните места, създадените гей и хомо 
общества, това вече тотално нарушава баланса в 
природата.
В работата по изследване на манипулационните 
възможности с енергиите, не се отчита наличието на 
една по-висока форма на енергия, фината 
същестност на човека, заложена във всеки един 
индивид като малка искра. Тази способност за 
притежание на искра заедно с предначертание, 
вложено в нея, очевидно никак не се отчита от т.нар. 
майстори на електроматнитни манипулации.
Хората с развита духовна тъкан са защитени от тази 
манипулация поради невъзможността да се атакува 
високото равнище на духовната им честота чрез 
опити за нискочестотно въздействие. Излъчвателят 
с модулираната вече програма въздейства само при 
нискочестотен излъчвателен спектър. Там се прави 
опита за оказване на влияние.
Очевидно блокирането на пътя на развитие на 
съзнанието в посока към вярата, намира своя 
корелат в препречване пътя на човека-разум в 
посока към човека с духовна тъкан. И когато 
човекът-разум остане отделен от своя Създател, без 
връзка на потенциално заложената в него искра със 
Създателя й, тогава тази искра, подложена на 
външните нискочестотни влияния, започва да 
мъждука. В този смисъл там, където връзката между 
духовната тъкан и Създателя посредством Святия 
дух съществува, там опасност за прекъсване и 
оказване на влияние няма. Но там, където връзката 
е прекъсната, тогава може да се получи това 
оказване на въздействие, водещо до загубване на 
душата.
В този смисъл подобни информации като 
публикувания документ и някои предупреждения, 
биха могли да изиграят изключително полезна роля. 
Отговорност носи този, който вижда своите събратя 
да вървят към пропастта, а не им казва, стоейки и 
очаквайки те да се усетят или пък изрично да го 
попитат за правия пътя. Езекиил в Глава 33 е много 
ясен и недвусмислен. Всеки един от нас е читател и 
също така участник в един грандиозен спектакъл и 
от всеки от нас зависи изходът на този спектакъл, 
както и времето на отсрочката за неговото 
окончателно разгръщане върху сцената - битката на 
Армагедон.
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Човешките същества са 
програмирани да не вярват на Истината и 
да не търсят Истината. Човеците проявяват 
себе си под формата на заети с рутинни 
неща, като политика и масмедии. В 
допълнение, съществуват и други 
препятствия за търсене на истината, които 
са силно вплетени в матричната система за 
контрол.Това включва работа, училище и 
всички опити за сдобиване с пари. По 
принцип нашите възможности    
(намеренията на съзнанието) са 
неограничени, но де факто те се спъват 
от ДНК командите на тялото и приетите на 
доверие обществени догми. Мощно 
програмиране и промиване на мозъци е 
най-вече доброволното гледане на 
телевизия, която се издържа от зомбиращи 
реклами. Изход има! 

Всичко това се наблюдава от „Големия 
Брат” подобно на рептилското, всевиждащо 
и програмиращо око на злия Саурон от 
„Властелинът на пръстените”. Събудете се, 
сега!

Матрицата

По ирония на съдбата Матрицата 
Ферма е това, което хората наричат 
„Истинският свят”. Ходите на училище, 
намирате си работа(както и аз до скоро), 
жените се, след това имате деца и това се 
предполага, че е вашата цел тук на Земята. 
Но, това всъщност не е истинският свят.
Това просто е една програмирана ферма, в 
която човечеството да бъде контролирано 
от Рептилите за производство на Лууш. 
Истинският свят е този, в който вие 
самостоятелно изследвате съществуването 
и търсите Истината и сте щастлив. Обаче, 
религиите ви учат да живеете в Матрицата 
Ферма и това е така, защото Рептилите са 
единствените, които са създали земните 
религии. Животните се отнасят към 
човешките същества така, както човешките 
същества се отнасят към пришълците. С 
други думи, пришълците гледат на нас по 
същия начин, както ние гледаме на 
животните. Ние си мислим, че животните 
живеят един рутинен живот, който се 
състои само от ядене и чифтосване. 
Пришълците гледат на нас по същия начин. 
Човешките същества живеят едно рутинно 
съществуване, състоящо се просто от 
работа и следване на инструкциите на 
елита. Ние живеем в Матрица, която се 
намира в друга Матрица. Вторичната 
Матрица е Земята - планета контролирана 
от Рептилите. Първичната Матрица е 
Вселената, Фалшивата Реалност, не 
Истинската Реалност, създадена и 
контролирана от Мрака. Изход има! Нищо 
във Вселената не е безкрайно. Фалшивата
Реалност е ограничена реалност, нищо във 

Вселената не е непорочно. Фалшивата
Реалност е замърсена реалност... Хората не 
са на върха на хранителната верига, 
пришълците са. И начинът, по който хората 
избиват животните без дори да помислят 
преди това, е същият начин, по който 
Рептилите избиват хората. И така, както 
ние имаме т.нар. „божествено право” да 
убиваме животните за храна, пришълците 
имат същото „божествено право” да ни 
убиват за храна. Хората първо трябва да 
престанат да играят ролята на „жертвата”, 
защото ние сме също и хищници, просто 
една част от принудителната хранителна 
верига на Мрака. И като цяло, повечето 
хора(органични портали) не са по-
специални от животните, защото те са 
преродени животни и за първи път са в 
хуманоидна(човешка) форма. Истинските 
хора(едновременно прераждащи се) сме 
много малко на тази Земя сравнение с над 
шест милиарда човеци. Едновременно 
прераждащите се имаме определен „лимит” 
на тела в различните времеви зони. Тук и 
сега болшинството от човешките тела са 
одухотворени с колективни животински 
души от Гея(великият дух на Земята). 
Рептилите(последователно прераждащи се) 
са виновни за масовото производство на 
бебета(особено в драконовия Китай и 
Индия), зачевани и отглеждани без Любов 
и реална нужда да имаш потомство. Гея е 
длъжна да одухотвори всички Хомо 
сапиенс. При „Дефицит” на едновременно 
прераждащи се Свръх Азове, Гея 
предоставя животински души на човешките
тела. Това са и Органичните портали. Те са 
любимци на Рептилската Матрица Ферма. 
Служат като портали(и материали) за 
психична енергия. Това е важна макар и 
съкратена информация от „Моето 
училище”.

Контрол, Контрол, Контрол

Думата „Коварен” се определя като 
„действащ или процедиращ в непривличащ
вниманието или привидно безвреден 
начин, но всъщност със смъртоносен 
ефект, работещ или разпространяващ 
опасно(наранявайки) с фин или скрит 
маниер, развиващ се градивно, с цел да 
бъде установен преди да стане 
видим”(Dictionary.com). И така, Рептили 
правят своя удар, контролирайки 
полуинтелигентни същества(каквито са 
повечето хора) по един коварен начин. Във 
вселената на Мрака Контрол е името на 
играта, а коварният контрол е нещо, което

е още по-полезно за добив на Лууш.

Всъщност по-голяма част от това, което 
хората считат за „откачено и извратено” 
поведение или „откачена и извратена” 
логика, е всъщност норма на поведение за 
Рептилите, това е техният начин  на 
действие.

  
Вижте филмчето „Monster inc.” и 
чудовищната им централа за човешки 
Лууш. По този начин на Земята се 
контролират човешките същества за 
енергия, както пък хората контролират и 
изстискват животните в техните ферми, 
обори и курници.

Обаче, най-интересното нещо е, въпреки че 
може да се присмивате, да си бъркате в 
носа, анатемосвате или отричате цялата 
информация на този сайт, вие сте въпреки 
всичко все още контролирани от Рептилите! 
Може да избягате от компютъра си,
присмивайки се, но все още се намирате 
във Фермата на планетата! Само чистата 
Любов убива Рептилските Демони !

Фалшивата Вселена

Тук ще използвам клишета за 
повече яснота. Мракът, известен още като 
„Сатана”, „Молох” или „Дявол”, е създал 
вибриращата вселена. И това включва 
също и по-висши, нефизически измерения. 
Той държи всички нас вътре като 
добитък(пленници). Истинският създател 
на съществуването живее в различна 
реалност - Истинската реалност. Вселената 
всъщност е сурово псевдосъздание и 
всичко в нея се базира на програмиране и 
най-вече ДНК-то ни. В Истинската реалност 
няма програмиране, защото тя не е 
виртуална реалност, тя е просто реалност. 
В Истинската реалност сурови концепции, 
като време, биологичен живот и физика, 
не. съществуват. Само Влечугоподобният
Мрак, който е псевдосъздател, би създал 
реалност, която се базира на такива неща. 
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Всичко, което е „техническо” или 
управлявано от правила или забрани е 
сурово. Истинският Създател няма 
нужда да разчита на някакви правила.
Ето защо тази Вселена е Матрица (ферма -
затвор). Тя има безумни правила. Тя е 
виртуална реалност, противоположна на 
реалността. Когато някой умира, тогава той 
отива в астралния свят (4Д - четвъртото 
измерение), между физическите 
инкарнации. Повечето са все още вътре в 
Мрака на Вселената. И дори ако някой „се 
изкачи” отвъд четвъртото измерение, в по-
високо измерение, той все още е вътре в 
Мрака. Амитах Станфорд го твърди и 
описва преди мен. За срещите си с нея в 
„Моето училище” ще разкажа в отделна 
част. Аз предлагам следното, което за мен 
е най-важно:

- Изход от Фермата и вход за Истинската 
реалност е достатъчно голяма група от 
истински хора - 100 маймуни да „се 
изкачат” с визуализация в Истинската 
реалност. Става въпрос за вибрации на 
дори непознаващи се помежду си истински 
хора по цял свят. Осъзнавайки тази 
информация да визуализират щастието си 
тук без тайни общества, фермери -
пришълци, лъжливи политици, гнусни 
корпорации, войни, органични портали 
религиозни и банкови заробващи системи. 
Джон Ленън го изпя в „Представи 
си”(„Imagine”) преди изстрелите.

Изход има, само без 

паника!

Друг начин е критична маса от 
събудени хора, да 100 маймуни да спре да 
трупа Карма, като спазва Дхармата си. 
Дхарма е естествения закон, с който 
нещата следват своето истинско 
предназначение. Истинските хора имат 
определени характеристики. Едни от тях са 
проявени, други не. Във всеки даден 
период от време могат да се проявят само 
определена част от тях. Някои определят 
най-съществената природа на човек и 
определят, каква е най-подходящата 
дейност, която този човек би било добре да 
върши, в каква насока да вложи своите 
усилия. Тези характеристики представляват 
Дхармата на човек. Когато тя се следва, се 
следва Вселенския закон на правдивостта. 
Всеки истински човек трябва да следва 
своята собствена Дхарма, а не Дхармата на 
някой друг, било то и родител. Ако 
например човек има тенденциите да е 
музикант, по-добре е да стане музикант, 
дори и посредствен, отколкото лекар. Дори 
и най-добрия лекар да стане за него ще е 
неблагоприятно, защото ще трупа зряла 
отрицателна Карма, която ще привлича низ 
от нещастия в живота му. Разберете -
Дхарма са онези специални характеристики 
определящи уникалността на всяко нещо, 
животно и човек и го правят това, което е. 
Дхармата на отровната змия е да хапе, на 
лъва да убива, на скорпиона и осата да 
жили и така нататък. Всеки истински човек 
има специфична Дхарма(сбор от уникални 
дарби), която го различава от Дхармите на 
другите живи същества. Запомнете, нещо 
повече Дхармата и дарбите  се променят 
постоянно. Колко от хората спазват 
Дхармата си днес? Вие спазвате ли я?

Правите ли това, което ви е на сърце или в 
повечето случаи работите робска работа? 
Да роб, робска. Замислете се откъде 
произлиза думата Работа! Казва се „Раб 
божий”, Роб, син на бога. Ние сме роби на 
това, което вършим в повечето случаи за 
мизерно заплащане. Така минава живота на 
90% от хората - в работа равна на робство. 
Има мъдрост, която казва:

-„Намери си работа, която да ти е като хоби 
за да не се налага да работиш”!

И наистина „Без паника” („Don’t Panic”). 
Лично аз (а и хиляди истински хора) се 
вдъхнових и уверих, че това послание на 
Дъглас Адамс от великата му книга 
„Пътеводител на галактическия 
стопаджия”, да не се предаваме въпреки 
всичко е изход от Фермата.

Фалшивата Реалност

Фалшивата реалност, която Мракът е 
създал е направена от 12 вселени... Поне 
това си спомням с точност от „Моето 
училище”. Това, което наричаме 
„Вселената” – вселената, в която живеем –
е само една от 12 вселени. Всяка от 12-те 
вселени е оформена като плосък, 5-
измерен петоъгълник(вселените са плоски, 
отнесени една към друга). Дванайсетте 
петоъгълника(вселени) са свързани 
помежду си, формирайки 12 лица на 
дванадесетоъгълник(дванадесетоъгълникът 
е многостен с 12 лица, петоъгълници). Това 
го твърдят и други Търсачи на Истината, но 
тази информация не е толкова важна – 12 
или 100 вселени, петоъгълник или 
шестоъгълник. Това може да се променя 
всеки момент от „Архитекта” на Матрицата. 
Важно е да се осъзнае изхода, че 
истинските хора сме гиганти със 
способността си да визуализираме
(медитирайки подобно като във филма 
„Град на мрака”) и така „излизайки” от 
Фермата се връщаме в Училището.

Най-голямото от парчетата, използвано от 
Мрака за създаването на неговата 
виртуална реалност, са вселените. Плоски 
петоъгълници. Всяка си има свое собствено 
множество от измерения, изпълнени със 
съдържание. Има дванайсет вселени.

Мракът ги е свързал помежду им и е 
формирал Универсалния дванадесетостен-
ник. Той е пуснат в движение и се върти 
„непрекъснато”. Изглежда като сфера, 
заради своето рязко движение.

Нашите Души & Правилa

  

Подобно на Йеронимус Бош 
швейцарският художник Гигер
безмилостно ни показва точно анаболизма
(синтеза) и катаболизма (окислението) на 
нашите същности в Астрала. В творбите му 
се виждаме манипулирани от змийски 
изчадия във вид на пълзящи ембриони и 
зародишни лавроподобни същества. И 
слабо защитени от клетъчните мембрани на 
егото ни, очакващи момента на 
метаморфоза и прераждане. Проектите и 
рисунките за филма „Пришълецът”(„Alien”)
на режисьора Ридли Скот му носят широка 
международна известност. Душите на 
истинските човешки същества, а не на 
органичните портали съществуват в по-
висше измерение в рамките на тази 
вселена и поради тази причина са все още 
под контрола на Мрака. Нашите души 
първоначално са дошли от Истинската 
Реалност, но сега те са във Фалшивата 
Реалност, те са затворени в духовни 
клетки, създадени от Мрака. Тези клетки 
са това, което ние наричаме „душа”. 
Будното ми его най-трудно прие този 
урок... Човешките същества погрешно 
приемат, че правилата произхождат от 
благосклонен бог, когато в 
действителност оригиналният източник на 
правила е един зъл, фалшив бог. Мракът! 
Фалшивите богове не са всемогъщи и 
поради тази причина имат нужда да 
налагат правила на своите творения, с цел 
да ги контролират, да им дават енергия. 
Поради същата причина кървавите ритуали 
и религиите на Земята са били измислени 
от Рептилите с цел контрол над човешките 
същества. И за това имат толкова много 
безумни правила.

Молох

Молох е древен бог на Слънцето, 
огъня и войната в семистската митология, 
на който се принасяли в жертва деца дори 
и от знатни семейства. На това езическо 
божество служели израилтяните и през 
скитанията в пустинята и след това в 
Палестина - 4Цар. 23:10; Ез. 20:26,31. 
Жертвите, които принасяли на Молох били 
главно човешки жертви, но най-вече деца, 

Страница 7



Година II Брой 3                                                                                                                        Март 2009

които хвърляли живи в силно нажежените 
ръце на статуята му. Според Стария Завет, 
Молох е другото име за Ваал. При евреите
Ваал се трансформирал в Молох.
Финикийците (създателите на парите), 
които са имали за върховен бог Ваал и 
картагенците, техните поселници, са 
служили на този образ с подобни ужасни 
жертви, както римляните са обожавали 
Сатурн. Преносно Молох означава -
тиранична и безпощадна сила, която 
изисква пълно подчинение или 
непрекъснати човешки жертви. 
Луциферианството (сатанизъм) произлиза 
от древното семитско(еврейско) езичество.                    

Не е случаен фактът (холографско парче 
от пъзела), че Молох е вид влечуго, гущер. 
Да, Рептил, кръстен на древния бог. 
Молохът Moloch horridus), известен още 
като Бодлив дявол, е влечуго от разред 
люспести и единствен представител на 
рода Молохи. Въпреки страшния си външен 
вид той не е отровен, а почти безобиден. 
Покрит е с конусовидни бодли. На тила има 
мастен израстък - „фалшива глава”. 

До тук в тази част за Молох съм одебелил
думите – Молох, огън, война, жертва, 
знатни семейства, евреи, пари, 
непрекъснати човешки жертни, сатанизъм,
Рептил, Бодлив дявол. Прочетете 
следващия текст и по-лесно ще се досетите 
как да свържете тези думи, тези 
холографски парченца от пъзела на 
сегашната реалност. Молох е фалшив бог 
на Слънцето. Едно от многото имена на 
Мрака.

Малко извън темата ли?

Жертвоприношенията в древността 
са били за страх, подчинение и кървища, 
източващи психичната енергия(Лууш) на 
наивните хора. Това е храна за Рептилите -
маскирани като богове и идоли. 
Жертвоприношенията и страданията в чест 
на Молох стават и днес по асфалтовите, 
магистрални олтари. Но днес в 21-ви век ги 
правим всеки ден, „доброволно”, в името 
на Егрегора на скоростта, суетата и 
самочувствието на отличен пилот. И кой
казва, че всеки трябва да шофира? Това е
дарба. С алкохол или без алкохол ако си 
слаб шофьор, си си слаб шофьор. Това не 
те прави по-малко мъж или мацка. Това е 
безумие с тенекиени ковчези. Всеки ден 
умират няколко българи(у нас) в 
автомобилни катастрофи и средно на 
година броя им е чудовищен. Това е по-зле 
от война, това е кървава ферма! Събудете 
се! Вижте безумието! Навсякъде по света
има ограничения на скоростта до 120-130 
км/ч. Има глоби, фуражки със светещи 
жилетки и радари, дебнения, антирадари, 
присветквания с фарове и други хитрини. 
Само аз ли виждам световния заговор за 
кървав Лууш? Проумейте го! Е след като 
навсякъде законът ограничава до 130 км/ч 
максимум скоростта на колите, кой безумен 
закон позволява на автомобилните 
корпорации да произвеждат автомобили, 
развиващи скорост 200-300 км/ч? 

Съвременни змийски олтари на Молох и 
Кетцалкоатъл.

   

Всички сме нечии синове и дъщери, всички 
имаме загинали или пострадали в 
„асфалтово жертвоприношение”. Събудете 
се! Все едно да ти дадът след бутафорен 
изпит пистолет с хаосни и бойни патрони и 
да те ограничат със закон и затвор да не 
използваш бойните. Събудете се! Днес в 
България най-големите престъпници са и 
автомобилните инструктури и хората в 
изпитващата система, които допускат 
некадърници да имат книжки. Да шофираш 
кола е дарба! Въпрос на време е те да 
станат убийци. Да, аз Еленко Ангелов съм 
много лош, некадърен и разсеян шофьор. 
Не ми трябваше много време да го разбера. 
Аз не шофирам и оставям това на 
можещите. Това не ме прави по-малко
мъжкар. Колко време ви трябва да 
разберете за някой или за себе си, че не 
става за шофьор? Ако намерите поне малко 
смелост да го признаете първо пред себе 
си, после е по-лесно и пред близките и 
колегите ви. За мен е изход да върнете 
свидетелствата си за правоуправление, не 
ги подновявайте или ги скъсайте, ако сте 
слаб водач на МПС. Свалете дулото на 
пистолета! Сега! Събудете се! Вие имате 
други дарби! Докажете се в леглото, в 
бизнеса, в работата, в семейството си! Ние, 
сто събудили се маймуни имаме сила да 
променим (избегнем) това безумие! Да 
осъзнаем глупостта и да дадем личен
пример! Не ставай жертва и палач! Това е 
пробив във Фермата. Ако не можеш да 
караш, не карай! Както в древността хората 
са страдали от кървавите 
жертвоприношения в името на рептилски 
фалшиви идоли и богове, така и днес 
милиони преживяват безумието на асфалта 
с кървави сълзи. Това е издоена психична 
енергия. Тя е храната на тези видими и 
невидими паразитни, влечугоподобни 
същности. Страхът, стресът (осъзнат и 
неосъзнат) от яда и треперенето всеки ден 
по светофари, страданието и последствията 
от безумни изпреварвания и мъжкарски 
доказвания е трагично изцеждане в 
Матрицата Ферма. Къде си мислите (ако

изобщо мислите) отива енергията ви по 
време на тези психични процеси. 
Подавайки се на демоните на скоростта, 
доказването и перченето вие сте обречени 
на заколение. Спестена, неизхабена за яд 
психичната енергия привлича в живота 
щастие и благодат. Винаги има избор 
между предпазливост и страх.

      

Още холографски парчета Истина

С какво се задвижват автомобилите -
тези тенекиени ковчези? Да, с нефт
(петрол) - метан, етан, пропан, бутан, 
бензин, нафта и керосин. Петролът
(petroleum, „земно масло” - от гръцки petra
– скала, и elaion – масло или латински 
oleum) е образуван през последните 
няколко милиона години от непълно 
разложени растителни и животински 
остатъци, заринати под дебели и тежки 
слоеве от скала. Животинските остатъци са 
най-вече от планктонови организми и 
древни динозаври (влечугоподобни). В 
съвременния свят нефтът често е наричан 
„черно злато” и „динозавърска кръв”. 
При преработката на нефта Големите 
Психопатски Корпорации замърсяват 
безвъзвратно околната среда и са виновни 
за 90% от раковите заболявания по света. 
Филмът „Корпорациите” („The Corporation”, 
www.kolibka.com) ще ви го докаже с факти. 
Интересен е факта, че в онзи строй преди 
10 ноември бяхме затрупани с рептилското 
лого на държавната фирма „Петрол” –
огнен дракон. 

Излиза, че днес не е нужно явно да правим 
ритуали на рептилския бог Молох, 
изискващ пълно подчинение и 
непрекъснати човешки жертви, а е 
достатъчно да спазваме сатанинския 
преднамерен дизайн. Той е – да търпим 
психопатските корпорации, които 
предизвикват раковите заболявания, да 
понасяме кървавите американски и руски 
петролни войни за „Динозавърска кръв” и 
да пълним „тенекиите си за предвижване” с 
гориво и да вдигаме демонска скорост над 
100 км/ч. по скапаните асфалти. Дали ти 
или твои близки ще страдат от рак или 
катастрофи (или и от двете), на 
програмиралите това безумие Рептили им е 
все едно. Стресът е храна за тях. Важното е 
истинските хора да страдат и да се 
страхуват. Така тяхната психична енергия е 
източена като от вампирски зъби. Да знам, 
че цялата ни съвременна цивилизация е 
базирана на петрола, но на каква 
цена?Най-видим символ за това, което 
твърдя е рептилско лого на емблемата на 
Алфа Ромео! Да, това не е огнедишащ змей, 
както мнозина смятат, а ацтекския бог 
Кетцалкоатъл, идентичен на герба на 
миланската фамилия Сфорца. Рептил 
поглъщащ жив човек. Това е по-скоро 
символ на автомобило - асфалтовия олтар, 
заменил този в древността. Вижте само 
това - компанията Alfa Romeo планира да 
създаде най-мощната версия на 
суперавтомобила 8C Competizione - GTA. 
Това заяви главата на италианската марка 
Лука де Мео в интервю с изданието 
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„AutoTelegraf”. Моделът е обзаведен с 
бензинов силов агрегат с максимална 
мощност 450 к.с. и 4,7-литров работен 
обем. Моторът е заимстван от Мазерати
(„Maserati”). Куплиран е с 6-степенна 
предавателна кутия с двоен съединител. 
Звяр, нали? Такава мощност в ламарина е 
дяволски капан. В него падат богати 
фукльовци и потърпевшите от техните 
рискове шофьори. Не е случаен и факта, че 
логото на Мазерати е тризъбеца на 
Нептун, а по късно в библията е присвоен 
като символ на Сатаната. Да това е 
дяволски тризъбец за набождане на хора в 
адските казани. Събудете се и спираме 
общия кошмар!

     

За мен, колкото и наивно на някои 
мъжкари, да се струва следното ми 
радикално решение то е изход от 
кървавата Ферма. Само ако имах такава 
власт, предлагам (нареждам), както разни 
маниаци тук в България, а и по света си 
слагат чипове на двигателите, за да 
увеличават мощността на колата, а от там и 
скоростта, така да се въведе производство
(или законно поставяне на чип-тунинг) от 
корпорации или правителствата, на чипове 
за ограничение на скоростта до 90 км/ч. 
Всички по-нови коли имат тази опция. След 
като всички ревем и сме източвани от тази 
„Война по пътищата” нека това стане 
реалност! Да гласуваме за Лидер, който ще 
изпълни този проект! От дете карах баща 
ми, а и до днес съветвам да се дават 
лъжливи светлинни сигнали(пресветкания 
с фарове), предупреждаващи за полиция. И 
това е изход. Нека стане масово, това ще 
убие Демона на скоростта! Ако искате да 
видите рептилското око на Демона, 
притворете леко очи и се вгледайте в 
емлемата на Лада. Получава се, 
стилизирано змийско око, не само руска 
лодка. Няма съвпадения, всичко е умишлен 
дизайн. Дори и дизайнерите на лога не
подозират на кой Егрегор служат. 

www.thespiritofoknele.org

    

   
Lada, Mustang Shelby GT500, Dodge Viper 
snake… В друга част ще разкрия още лога и 
конспиративни, невидими за обществото 
връзки. Пристрастените към скоростта да 
си ходят на картинг, Формула 1 и на „Speed 
Fest” (фестивали на скоростта). Наречете 
ме мечтател, но не сам само аз, 100 
човека сриваме рептилския жертвеник! 
Събудете се, сега!

Прераждане

Много хора все още не вярват в 
Прераждането(Инкарнацията). Жалкото, е 
че много истински хора се държат като 
Органични портали(материали), облъчени 
от вторите и вярват в Преяждането, а не в 
Прераждането. Окей, чуйте накратко! 
Точно е доказано, че на всеки седем 
години, човешкото тяло, по-точно всички 
клетки по него са се обновили 
(ксерокопирали ) и сменили. Вие „нямате 
нищо общо” с онова тяло от преди седем 
или двадесет и осем години. Един 
седемдесет годишен е сменил поне шест 
пъти физическото си тяло(точно, както 
сменяте любимите си дрехи) в този си 
живот тук и сега. Всеки път, когато се 
страхувате, ядосвате, стресирате и 
самосъжалявате вие, ние вкарваме 
буквално „киселиннa отрова” във всяка 
една клетка по тялото. Клетките се 
копират(наистина точно както на копирна 
машина) всеки ден и потвърждажат тази 
отрова(отрицателна енергия) за ваше 
естествено състояние. „Всички болести са 
от нервите” не е просто народно вярване. 
Клетка копирана с яд, жлъч и страх,
предава нататък тази грешка. Да, това е 
Рака! 
В отделна част, ще разкажа за моите 
хипнотични сеанси, с които първо се 
убедих в „другите животи” и Инкарнацията 
изобщо. Изводите да не се ядосвате 
въпреки всичко са ясни.         Моят приятел 
Влади М.(с него бяхме фенове на сериалът 
„Изгубени”/„Lost”) казва:

-„Грижете се за тялото и най-вече за 
нервите си, защото няма да има къде да 
живеете”!

www.thespiritofoknele.org

  
Вече на пазарa е книгата

на 

Еленко Ангелов
Лека Нощ Нещастие III.

Тя е мултимедийна, електронна книга –
диск в прекрасна картонена корица, 
формат А4. Аз, Еленко Ангелов съм Авторът 
на трилогията „Най-голямата Истина”. 
Първо излиза трета част - „Лека Нощ 
Нещастие”. Предстоят „Добро Утро Щастие” 
и „Добър Ден Всичко”. Повече от една 
година проекта (непълни, работни 
варианти) се предаваше безплатно и 
доброволно в световната мрежа, главно 
чрез - www.thespiritofoknele.org , 
www.heliopol.com , www.xnetbg.com , 
www.star05.net и чрез програмата Skype
(Скайп). Това стана с моето одобрение, но 
все пак те бяха работни и непълни... 
Целият ми труд ще намерите само в Лека 
Нощ Нещастие III

Книгата може да закупите от: 

- Онлайн кнжарница www.pe-bg.com
- Онлайн кнжарница www.store.bg
- Онлайн кнжарница www.svetove.com
- Онлайн кнжарница 
www.balkanatolia.com
- София, книжарница  „НОВОТО 
БИТИЕ”, ул. Хан  Крум № 7а 
- София, пл. „Славейков” 
- София, Езотерична    книжарница 
„НОВА ЕПОХА”    ул. „Шести 
септември” №28 
- София, Книжарници  „НАНСИ” ул. 
„Ив. Шишман”  №27 
- София, Книжарница  „ЕЛРИД” ул. 
„Стефан  Караджа” 7а 
- България, Верига  книжарници 
„ПИНГВИНИТЕ” 

Телефон за поръчки: 0876 251 075

www.thespiritofoknele.org
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АНАТОМИЯ НА ЗЛОТО
       Посвещава се на всички радетели на 
позитивното мисленe
Безспорно е едно, че тази статия ще бъде 
отхвърлена най-напред от авторът на злото във 
всичките му разновидности, защото той най-много 
иска неговите дела да не бъдат разконспирирани. 
Хора, които като щрауси продължават да зариват 
главите в пясъка и не искат да видят света, такъв 
какъвто е, нека не четат повече долунаписаното.
Написаното не е за глупаци и слабоволеви 
псевдодуховни търсачи на полуистини.
Изводът на автора на тази статия е прост: Хората не 
вършат зло от желанието си за това, нито пък 
поради отдадеността си на силите на тъмнината. Те 
по-скоро го правят,  защото са въведени в заблуда, 
страдат от невежество и дезинформация.
В този смисъл, най-голямото зло са тези, които 
създават заблудата  и дезинформацията.
Те са главните лостове в ръцете на генераторът на 
злото. Самото зло е не само генератор, нито само 
предавка към малките колелца, нито само лостове, 
които пренасят силата в съответната посока. То е 
механизъм.
Би трябвало в този смисъл, злото да се търси точно 
в лицето на тези, които отказват да имат нещо общо 
с него, които даже отказват да се занимават с него, 
които даже не искат да споменават нито звук от 
мрачната картина заложена в анатомията му.
Хората като цяло са лековерни същества и те като 
такива смятат, че пътя на злото е осеян с мрачни 
установки, тъмни намерения, зли помисли. А 
всъщност се оказва, че истинското зло винаги 
започва с най-розови отенъци. Кой е авторът на 
прочутата мисъл – „свалете черните си очила”, ако 
не същия, който е патентовал и самите розови 
очила. И който  е наложил с ранг на декрет 
правилото за продавачите на стока „Усмихвай се!”
Някои хора не проумяват как така, самото зло 
изведнаж се настанява на трапезата им, след като 
те постоянно са се усмихвали, изговаряли са 
положителни думи с положителни вибрации. Да се 
смята, че самото зло няма свои високочестотни 
изпълнители е голяма грешка. Колко люде днес имат 
висока вибрация, но това не означава че служат на 
Господа. Те са впрегнали своята висока вибрация в 
служба на рафинираното си его.
Кои са белезите на рафинираното зло. Първо, то 
отказва да възприема реално света, защото ако го 
възприемаше, носителят на самото зло никога не би 
извършил своята мерзостна постъпка. 
В корените на самото зло седи способността на тази 
сила негов носител, да отвлече човека в поле на 
нереалност и той в същото това поле вече става 
изпълнител на неадекватни действия. Стъпката от „
не гледай лошото и отрицателното, а само хубавото 
и положителното” седи на милиметър от 
установката, че  човекът като не гледа телевизия, 
като не участва в митинги, като не се занимава с 
мръсотията на обществото, може да се развива и 
усъвършенства. 
Кой създаде тази установка, ако ли не самите 
„творци” на рафинираното зло наречено егоизъм в 
духовни одежди. Разгледайте самите йоги като 
модел на съществуване в социума. Те не се 
занимават със социума, те имат свой свят, те 
следват почти винаги някой отявлен представител 
на източната философия, който обаче няма нищо 
общо с Махатма Ганди, а е някъде там из 
планинските върхове като отшелник или пък живее в 
етерно тяло. Вземете един суфи, като модел на 
поведение. Те пеят своите песни, медитират, живеят 
в друго измерение.  Сякаш всички те, не са от този 
свят. Сякаш те не са дошли тук на земята за да 
овладеят своето тяло и да се научат на себеконтрол 
в него. Напротив, те искат да избягат от своите тела 
и да напуснат земната действителност.  Това е пътя 
на древните духовни школи, който сега е коренно 
изменен. Този път днес е противопоказен и вреден 
за днешния човек.
Една моя „позната” написа книга, която озаглави 
„Седмата посока”. И в тази книга, тя възвеличи своя 
път на откриване на истината, но въпросът е на коя 
истина. Може би на истината за безпроблемното 
съществуване в състояние на нереално 
възприемане на света, толкова удобна на 
утвърждаващата се Ню Ейдж глобалистка култура в 
стил „Обичайте се, мислете позитивно и бъдете 
толерантни!”  Или пък на другата истина, тази 
неудобната, която трудно се възприема, поради! 

непослушанието и лековерието на хората, и която се 
дава днес на българите, за да им уврат главите, 
защото са непослушни Да! Втората истина е 
наистина правата, защото чрез нея, българите  ще 
останат присъединени към Бога,  с който впрочем и 
са свързани.  Когато има ураган, е глупаво хората 
заради които е самия ураган, а той не  е случаен, да 
крият като щрауси главите си в пясъка. Защото 
отново ще има нов ураган като премине сегашния. И 
в този смисъл, нещата са прости, и стигат до 
осъзнаването, че ураганите се дават, за да се взема 
поука от тях. А не просто заради завирането на 
главата в пясъка за няколко минути докато трае 
ураганът. Човечеството е затормозено да мисли. То 
върви по пътя в който вече може да се каже, че не 
умее да мисли и е време да се научи да мисли. А 
мисленето явно се предизвиква чрез ураганите и 
ветровете. По друг начин, освен този на природните 
катаклизми, именно заради псевдодуховните 
установки в стил „Розови очила и позитивно 
мислене”, явно не може.. Като че ли трябва винаги 
нещо да тресне, да се изсипе отгоре, да стане 
някакво събитие от голям мащаб, за да се сети 
главата на Ганьо, че повече така не може. Но ето, 
нима и това не е  поредната установка, внедрена по 
изкуствен начин от илюминатската и комунистическа 
система. Тя създаде мисленето за непогрешимост у 
мнозинството от днешните управляващи фактори. И 
те вкупом не желаят да си признаят своите 
погрешки. Не искат да си вземат поука. И смятат, че 
всичко ще продължи тъй както си е било. Е, да, ама 
не!  Колкото до първата истина, за сладникавото 
мислене на хората с поведение на щрауси, с 
подобен подход, явно че човечеството се води на 
заколение, защото, вече става очевидно и за най-
дебелите глави, че геноцид се извършва и то 
открито и брутално, върху здравето на българите. 
Този геноцид се проявява както в родилната сфера, 
така и цялостно в здравеопазването, и в много 
области като пенсионно осигуряване, създаване на 
безработица и пр. И непризнаването на фактите, 
води до задълбочаване на явлението, което е 
болест.
И така, от една страна над нацията се е надвесил 
моделът на госпожа Людмила Живкова, която като 
верен съратник на Рьорихови, успя да прокара 
източната система на философстване и Агни йогата. 
А самата Агни йога се оказа пряко свързана със 
строителите на комунизма. И нещо повече, със 
самите създатели на този импулс за  нов обществен 
строй. Вдясно от нея е моделът на нейния баща 
Тодор - Андрешко, който така и не се разбра, знаел 
ли е всъщност какво е вършил през цялото това 
време на жесток комунистически невидим терор. 
Или просто е бил манипулиран с кадифяната 
ръкавица от невидимимя кукловод зад него. На 
трето място са заели място моделите на 
непогрешимостта и  безпардонностота  в генералски 
одежди, стил Трънски, Кубадински, генерали-
псевдопартизани. Това са два модела на чугунен 
непоклатим комунистически дух, от които не става 
нищо, освен да бъдат претопени за следващия 
космически апокалипсис. Те са създадени за да 
бъдат непогрешими. Този дух на непогрешимостта 
убива днес нацията, и тези същества вместо да си 
признаят погрешките и да се отдръпнат от сцената, 
продължават да настояват, че както винаги са били 
прави. Около модела на непогрешимостта в стил 
чугун са се разположили моделите на 
бодигардовете на Тато, които пък сега са го 
отприщили към рафинираната масонска дейност. 
Тези три модела обаче са нищо пред четвъртия, 
който бе изфабрикуван в брилянтните лаборатории 
на глобализацията. Този модел бе наречен с името 
Ню Ейдж или Нова Епоха. Вярното отроче на 
глобализацията. Както е известно, едно нещо ако 
искате да го прокарате за да скриете старите 
въшливи ризи, го нарeчете „ново”. Ню Eйдж или 
Нова, ама наистина Нова Епоха. Нима 
последователите на тази установка, че всичко 
трябвало да се вижда в положителен аспект, не 
допускат, че точно с такива нагласи, човечеството от 
векове върви все надолу към пропастта, и това 
съвсем не е еволюционен път. А е част от 
закономерното слизане надолу на Петата подред 
човешка раса! За да дойде следващата или 
Шестата. Но това подменяне в случая не  е добре да 
става чрез потоп или катаклизъм. Нали така! А за 
тази цел е необходимо просто да се избягнат 
старите погрешки.

За да се избягнат обаче, трябва 
осъзнаване, а за да го има това осъзнаване, е нужно 
да има вярно 

възприятие на Реалността. Истинските учители не 
учат човечеството само на едноаспектно виждане на 
света, а на реално възприятие на света.. Светът не  
е само положителен, нито само отрицателен, той е в 
синтез между двата свята, които са поляризирани. И 
когато не се разбира този  баланс, човечеството се 
мята като риба, от ляво в дясно и обратно. От 
негативни нагласи, към опит да се възприемат само 
положителните, и обратно, от положителните се 
отива отново към другата крайност. Да не се 
постигне нужния баланс, от това имат интерес 
единствено силите на разрушението, които в случая 
са надянали на лицата си като вълци в овчи кожи, 
наставнически наметала и тоги, и се представят като 
Възнесени учители.
Кой ако не друг, създаде направлението за 
положително мислене, и че трябвало само 
положително да се гледа на света! Ами че нали 
точно по този начин, човечеството бива тласкано 
като стадо от блеещи овце към пропастта! С 
положителни нагласи и викове Ура, за родината и 
светлото бъдеще, като не се отчитат илюзорните и 
абсолютно нереални крайни параметри на задачата. 
Какъв ще бъде комунизма и светлото бъдеще, -
вместо да се даде отговор, че това е все още не е 
постигнато, на хората им се втълпяват нагласи да 
имат розови очила. За справка, човечеството е 
изпадало в криза и катастрофа, все по една и съща 
схема, да не се виждат опасностите, да не се 
прогнозират подводните рифове, да не се отчитат 
подводните течения. И все с розови и оптимистични 
възгласи е изпадало в състояние на 
корабокрушенец. Никое корабокрушение не се е 
случвало в състояние на трезв и здравомислещ дух.
И така, когато тези четири архетипа, съзвучно 
взаимодействуват, хората изпадат в колективно 
робство, те попадат в плен на заблудата им. 
Но и четирите архетипа на заблудата, не струват 
толкова, колкото е петият егрегор или архетип на 
лъжата и заблудата. Кой е той? 
Това е Егрегорът на бездействието. Че не трябвало 
да се действува въобще в дадена ситуация. 
Особено когато била кармична тази ситуация. 
Бездействието, пасивността. Най-мощното лице на 
злото! Архетипът на бездействието и пасивното 
поведение. Оправдават това поведение с някаква си 
карма или съдба! Така трябвало да стане и прочие, 
какви ли не измишльотини. Когато не си направил 
нужното, не си положил необходимите усилия, да 
почнеш да се извиняваш с изрази като: „Значи така е 
трябвало да стане!” Това е върхът на днешното зло, 
разпространило се в социума. То се е попило в 
мисленето на всеки един от днешните граждани на 
обществото. Духовни и интелектуални групи до 
една, изповядват това мислене. Да не се участва в 
мръсната дейност на управление на обществото  и 
човек сам да се развива, като се опитва да се 
отдели от социума. Така се отцепва по рафиниран 
начин мислещата част в обществото от другата част, 
която се купува на парче срещу залък хляб по време 
на изборите и така, цялото общество се поставя под 
контрола на избираните от силните на деня, 
парламенти и правителства. А зад тях седят 
невидимото правителство и Елита. Които със силата 
на парите, чрез медиите, са способни да купуват и 
направляват събитията в обществото.
Технологията на зомбирането! Също така аспект от 
общата картина на злото.

Това че обществото е безучастно, е най-високото 
постижение на силите на злото. Това че 
технологиите на зомбиране са втълпили в 
съзнанието на хората, че всеки един нищо не може 
да направи! И че било безсмислено да се реагира.

Поведението на бездействие и нежелание 
да се установи истинската причина за злото, 
поставянето на розови очила, прикриването 
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на нещата зад евтино звучащото „положително 
мислене”, ето, това е днешното лице на злото, което 
се разширява.
Всъщност самата технология на зомбиране е онова, 
което досега хората не са прозряли като най-
дълбока причина на злото. Защото чрез тази 
технология, една голяма част от действията на 
обикновените хора стават обясними и всъщност за 
съжаление на целия измамен 20 век, оневинени. 
Оказва се, че тази технология превръща хората в 
зомбита и от този момент нататък, Империята на 
злото става наистина много мощна. Как е възможно 
прилагането на тази технология да е било допуснато 
от Бога? Разбира се Бог няма нищо общо с цялата 
тази жалка история-театър, за да се притежава със 
сила и лъжа днешното човечество.  И не бива да се 
бърка името Божие, с жалните опити на 
нискоразрядните наставници в етерни тела да
подчинят човечеството на своите завоевателни 
планове. С изпадането на хората надолу по улеите 
към пропастта, самата тяхна линия на поведение на 
безучастност много спомага за допускането на 
следващите етапи в кризата на човечеството. 
Хората на външен вид, крачат, ядат и пият, но 
понякога отвисоко се вижда, че те нищо не 
предприемат, което се тълкува отгоре като знак на 
съгласие. Защото на човека му е дадена способност 
да казва както – да, така и  не. И когато той не казва 
второто, се приема, че е съгласен. А самата 
технология на зомбирането е в основата си причина 
за това безмълвно поведение. И в този смисъл, 
кръгът се затваря. Технологията, която се прилага, 
обяснява защо е толкова безмълвно и безучастно 
цялото човечество.  А технологията действа само 
там, където човекът е загубил устойчивост, където 
липсва връзка с вътрешния му силов център. 
Днешното състояние на неадекватност на 
българския народ, е най-точния пример за 
прилагане на тази изпитана техонология на 
зомбиране.
Тази технология, когато бъде разобличена, само 
тогава ще се разбере, до каква степен е действувал 
геноцида над тази изстрадала нация.
 Не е въпрос да се окачествяват българите като 
робско племе, нито да се питаме, защо били такива 
роби или онакива. Въпросът е да видим, наистина 
имало ли е приложение на такава технология на 
зомбиране над българите в последните години. И 
тогава всичко се изяснява. Театърът свърши. 
Тамтамите на актьори като Баташов, куклени играчи, 
подготвяни и издигани постепенно върху сцената на 
обществения театър, от Главния Режисьор, станаха 
прозрачни. Секс, наркотици и рокендрол! Колко пъти 
е представян този спектакъл в столицата? Нима 
фигури като Антон Дончев, Стефан Цанев, Иван 
Гранитски, Любомир Левчев, Андрей Пантев, Гиньо 
Ганев…. и да изброяваме ли още…лицата на 
интелектуалния елит…….не са чували за 
технологията на зомбиране! Как смятат те да 
продължат „да продължават” с лековерието си, че 
може по стария им начин нещо да се промени в
България. А може би, те въобще и не искат никаква 
промяна. Или може би, и самите те са въвлечени в 
тази технология на зомбирането. Восъчни кукли, 
водени от амбициозни желания на егото. Но идеята 
за служене, ако присъстваше у тях, то едва ли щяха 
да карат по този начин. За другите восъчни кукли, 
върху сцената на Биг брадъра, какво да 
говорим……….освен материални интереси,  и  
участие в „Стани богат”, друго не ги интересува. 
За съжаление, това е отново част от картината на 
злото. Не  направим ли точна диагностика на тази 
картина, болестта ще напредва. 
Българската нация е време да навлезе в 
оздравителен процес.
За справка няколко глобални фотографии, с лицата 
на злото, които може би, все пак ще бъдат 
допуснати във фотогалериите от блюстителите на 
„Положителното мислене и Нова Култура”. Лесно се 
правят фотоизложби със завоевания на техниката, с 
природни картини и всякакви земни красоти. Но 
нали, болестите на тази планета са също част от 
Великото Училище на Еволюция! За да може един 
ден, по другите планети, където ще се поражда 
подобен живот, да не се повтарят тези болести, нека 
ги диагностицираме и намерим необходимия серум 
срещу тях. 
Лица на злото : 
- зависимост, подчинение, тоталитарен контрол, 
робство, липса на лична свобода, зомбиране, 
невидимо манипулиране, въвеждане на човека в 
състояние на неадекватност чрез дрога, алкохол, 
психофармака, лекарства. /Осъзнаването, че 
контролът от страна на отделни човешки личности, 

земни авторитети, лидери и диктатори, тече и става 
ясно, че зад всеки един опит за тоталитарен контрол 
и власт, е седяла дадена извънземна установка. 
Всеки един диктатор е бил напътстван от някакви 
извънземни сили./
- лъжа и лицемерие, прикритост, масонство, 
членуване в тайни елитарни общества, прикриване 
на таен план за подчинение и контрол зад благи 
приказки за свобода и демокрация /целият 
глобализъм, масонство, тайни организации, всичко 
това е изработка на тази част от четвероизмерните 
наставници, която иска да заеме мястото на 
господарска раса на земята.
- Ню Ейдж култура, осъществяване на план за 
подчинение и  контрол зад приказки за положително 
мислене и толерантност /културата на земята 
отдавна е станала играчка в ръцете на тези 
извънземни фактори, от четвърто измерение, които
даже и самите духовни наставници, гуру са 
подчинили, цели духовни движения и учения са 
тяхна брилянтна изработка и с тези псевдодуховни 
учения се цели усилване на този извънземен 
четвероизмерен контрол.
Апокалипсис се е състоял не веднаж на тази 
планета, и тя все пак, е продължавала отново своя 
ход. Животът е преминавал отново и отново на ново 
равнище. Сега очевидно, Апокалипсис, тоест 
Преход, отново ще има. 
Този път обаче, нека бъде умерен и в състояние на 
осъзнатост от жителите на планетата. Тези, които не 
разбират този апокалипсис като необходимост от 
преход и отказват да се променят, те очевидно ще 
останат в миналото.
А тези, които искат да задържат старите установки и 
да увековечат по този начин самите себе си, които 
искат да бъдат господарска и елитарна раса на тая 
планета, за тях очевидно важи – Времето ви изтече!
Човечеството трябва да продължи напред като само 
поеме съдбата в ръцете си. Никакви наставници и 
водачи. Никакви пророци  и чудотворци! Не са нужни 
такива. Контактьорите, тези, които имат връзка с 
горните измерения трябва много да внимават, 
защото оттук нататък, връзката с Горе ще бъде 
истинска, само ако носителят й има изграден 
вътрешен силов център. Тези, които търсят да 
говорят през контактьор с неизграден силов център, 
не са сериозни източници на информация. И ако 
самият контактьор не позволява да бъде обсебван, 
тоест има изграден свой силов център, тогава за 
какво му е на него, контакт, като контактът, той си го 
има Вътре у себе си! Така ли е, скъпи контактьори и 
врачки! До тука беше работата на контактьорите и 
врачките! Тяхното време, както и времето на 
извънземните четвероизмерни наставници също 
изтече.  
Навлизаме в нов период, в който всеки сам ще 
трябва да направи връзка със себе си!  Трябват ясни 
правила, които да показват на хората на земята, 
какъв е истинският Морално Етичен Кодекс на 
Вселената. Нужна е една единствена връзка на 
всеки жител на тази планета със Създателя. 
Създателят е само Един! Този с който всеки човек 
като Син Божи е свързан и част от Когото, всеки 
човек с душа и сърце, носи у себе си. Шестата 
коренна раса ще бъде на Синовете Божии. Преходът 
към нея, се извършва сега.
Забележка:
Нека хората се пазят от всякакви наставници, които 
приемат и предават с някои представители от 
Четвърто измерение. Истинските високи измерения, 
работещи на Божествен план, имат начин да 
установят връзка с човека по вътрешен начин, чрез 
неговата същност. А когато някой просто приема и 
предава, чува гласове, говорят му на него 
специално, това е показател, че чрез него се 
извършва установяване на поредния план за 
контрол и въздействие. Обикновено се използва 
амбицията у човека да бъде забелязан в социума 
или пък изкуствено монтираната у него програма за 
адептстване и егоистично желание да бъде по-
високо от другите.
Втора забележка относно как да познаем 
четвероизмерните наставници:
Четвърто измерните наставници се характеризират 
понастоящем с опита си да съхранят старото 
положение на тази планета. Те са в съюз или по 
точно подчинени от силите на Рептилоидната 
цивилизация, известна като Анунаки от миналото, 
която е извършила инвазия през времето на 
Шумерската, Асировавилонска култури. Тези 
четвероизмерни наставници се опитват да създадат 
Нова култура, която в дълбочина не носи нищо 
ново, но е дегизирана стара култура. В нея, не се 
отчитат новите потребности на човечеството, и  с

помощта на палеативни  и повърхностни средства, 
се прави опит за закърпване на старите рани на 
човечеството и лечение на болестите му. Не се 
търси дълбоката причина за появата на тези 
болести. Работи се на козметичен план. Когато Исус 
от Назарет идва тук на земята, Той казва, че трябва 
искреност и откритост, като тази на децата. Но 
тогава фарисеите и книжниците  възстават срещу 
него. Нали самите те, са били видими 
представители на Четвероизмерните наставници. 
Синедрионът осъжда Исус. И така, Змията в случая 
вече като символ, наблюдава носенето на кръста от 
Исус и неговите страдания. Тя му шепне и говори –
„Ето виж ги тия, заради които се застъпваш, те те 
разпъват на кръста. Те не заслужават онова, което 
искаш за тях.  Всъщност, те са си мои, остави ми ги!” 
Човечеството не проумява както винаги дълбоката 
същност на случилото се закономерно Разпятие, не 
разбира носенето на кръста от Исус, не осъзнава 
фарисейщината, както и действията на Ирод. Чрез 
недостатъчно зрялата дейност на апостоли като 
Павел, се въдворява в живота една църковност, 
която видоизменя Посланието на Исус от Назарет. 
Вместо Неговото Послание, което трябва да бъде 
Новото Учение, в живота се въдворява една сива 
догматична църковност, която стига дотам, че  
поражда и самата инквизиция.  А нали Исус е 
Същият, който носи нуждата от Промени в 
обществото. И нима, Той има нещо общо с делата 
на Инквизицията! Той говори за необходимостта -
Старият заветен човек да започне да приема 
Новозаветната схема на мислене и действия. 
Изминават две хиляди години, през които какви ли 
не дела извършва институцията на Църквата, 
Ватикана, евангелизъм, какви ли не деноминации в 
името на Христа, и ето през последните триста 
години в действие започва да тече плана на 
отиващата си шайка от Четвероизмерни наставници, 
пряко свързани с рептилоидите от времето на 
Шумер. На ход излиза Глобалисткия план, който се 
въдворява пробно чрез периода на комунизма и 
днешната бавно развиваща се глобалистка система. 
Едно е ясно, че политиката на тази планета, отдавна 
не се направлява от самата земя, или от нейните 
партийни централи. Цялата политика, действаща 
днес на земята, е обхваната от контрола на опита на 
една Четвероизмерна цивилизация на 
рептилоидите, / Рептилоидната-Илюминатска 
кръвна линия, т.нар. Рогати същества в различни 
форма, всичко това е тяхно дело/ да се увековечат и 
останат още хиляда години на тая земя. Това е и 
Плана, описан в Откровението на Йоан. който 
очевидно е в действие и в наши дни.  

6 февруари 2009
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ЧОВЕКЪТ Е МНОГОИЗМЕРНО СЪЩЕСТВО
ОТ ЕДИННА МНОГОМЕРНА РЕАЛНОСТ, ЗА РАЗЛИКА ОТ

НЕГОВИТЕ НАСТАВНИЦИ ОТ ЧЕТВЪРТО ИЗМЕРЕНИЕ
      Човекът е създаден да се развива като 
многоизмерно същество в единна реалност и 
когато неговите наставници само в едното -
Четвърто измерение забравят за другите по-
високи измерения, тогава им се напомня това 
чрез подобни статии.
Относно опасността от екстрасенсите и всички 
контактьори, действащи в контакт с четвърто 
измерение
Във всеки еволюирал човек с множество 
прераждания има частица от по-високите 
измерения, над четвърто.
Поради глупостта и жаждата за отличие от 
другите, се продава уникалната способност на 
човека за връзка с високите измерения само 
срещу така евтината и жадувана “четвърта” 
реалност, четвърто измерение се владее от 
нисшия астрал, който спрямо човека се 
представя за негови учители и наставници.
Уни-версален /едно-измерен, едно-
аспектен/или 
Единен многоаспектен-многоразличен свят или 
реалност, състояща се от много “фасети” 
Виж етимологическата бележка!
Важно! Вероятно подмяната на думата 
“универсален”, която би трябвало да означава 
“едноизмерен”,а всъщност тя се прилага за 
означаване на нещо всеобщо, вселенско, т.е. 
“ограничаване на многомерността в рамките 
на четвърто измерение, което е крайно 
измерение на Наставниците”, започва още 
преди Рим, когато манипулацията е част от 
управлението на масите, и още тогава 
нисшият астрал, владеещ четвърто измерение 
проявява своята универсалност, която 
всъщност е едноизмерност.
Да, но човекът е създаден да бъде 
многоизмерен. И наставниците от нисшият 
астрал какво ли не правят за да скрият 
истината за душата!
Всъщност, това са онези представители на 
т.нар. “извънземен разум”, които се проявяват 
като наставници на човечеството. 
Настоящата статия “Едноаспектната -
универсална или единна многоаспектна 
действителност”се появява за да предупреди 
съвременното човечество за вероятната 
възможност да бъде подлъгано не за първи път 
от същите тези “майстори”, целящи само едно 
–максимално дълго да държат в подчинение, 
плен и манипулация сегашното човечество, 
което впрочем под техния контрол е забавило 
своето естествено развитие и неминуемо е 
изпаднало в тотално объркване. 
Статията изложена по-долу е превод от 
Свободната и независима преса на Канада
Статията безспорно ще бъде посрещната с 
неодобрение от страна на тези, които 
демаскира и разобличава в тяхната 
многовековна дейност, а особено тези, които в 
България като екстрасенси и гадатели съумяха 
да извършат достатъчно много бели и Беди в 
наставлението на политическите управници.
Време е хората в България да знаят кому да 
вярват и повече да не плащат данък на 
Наставниците от четвърто измерение, които 
отдавна са надхвърлили своите права и 
отдавна нарушават основните правила заради 
които са били оставени да действуват върху 
планетата.
Колкото до бедните контактьори и любители 
на медиумични сеанси, това е просто една 
черта от развитието на човека, и за нея ще си 
плащат естествено и тези, чрез които е 
ставала измамата /“горко на тези, чрез които 
са идвали съблазните”/, а още по-горко на 
тези, които са манипулирали всичко това. 
Време е за разчистване в тази страна! 
Хората трябва да знаят тогава, когато
манипулацията застрашава тяхното развитие и

предначертание. С тази статия се поставя 
началото на корекцията породена от 
явлението “български медиуми” и неговото 
неизбежно изкривяване.
Ако искаме България да бъде съхранена като 
един остров, време е да я опазим от старите 
допотопни форми – например: бойни изкуства 
приучващи човека към жестокост и 
коравосърдечие, магьоснически школи, 
сатанински образования, публични домове за 
продажба на женска красота, хазартни 
заведения, увеселителни и развлекателни 
заведения за консумация на зрелища, които 
унижават човешката природа, стокови борси 
на човешки ценности, както и всякакви 
масонски структури в тяхната разновидност, 
тайни общества, екстрасенси и медиуми 
изкарващи прехраната си с окултни умения, 
последните резултат на невидимите помагачи 
от “нисшия астрал”.
Екстрасенсите и контактьорите като най-близо 
намиращи се във връзка с Извънземния разум 
и т.нар. нисш астрал, следва да бъдат между 
първите, които осъзнават предложението в 
името на мира на планетата.
Високо еволюиралите цивилизации, 
наблюдават ситуацията отгоре, но не се 
намесват поради Конвенцията, която искат да 
се спазва тук на планетата, засега 
свръхпосетена от множество градинари. Има 
толкова много методи за въздействие, когато 
нищо друго не помага. Все още се възлага 
Последната надежда за осъзнаване на 
безсмислената ситуация тук на тази планета.
Кратка бележка за манипулацията в 
етимологията.
Етимологическа справка: Универсален – уни-
версален, uni-versal, /един/ и /версум/страна, 
или аспект.
Универсален – неправилно се започва 
използването на думата “уни-версален”, т.е. 
“едно-аспектен” за означаване на “всеобщ”, 
или обхващащ много страни вместо с нея да се 
назовава едноизмерното, първото значение –
“вселенски” от “унивърс” – вселена не 
отговаря на етимологията на думата.
Универсалии –класове от явления за общото 
/отново неправилно използване/. 
Универсализъм – отново неправилно 
използване като многообразие. Всъщност, това 
е едноизмерност в знанието.
Универсален – вселенски, всеобщ /да/, 
многообразен, обхващаш много страни /не/, 
защото етимологически всъщност означава 
буквално “едно-аспектен”. Уни-версален 
всъщност означава едноизмерен, наподобяващ 
едно измерение. Ди-версален означава 
различен.
Край на бележките и начало на Статията:
Въпреки научните открития, доказващи че има 
една всеобща реалност – действителност, 
състояща се от пълната гама на 
електромагнитния спектър, съществуват много 
подсказвания, за наличие на т.нар. “фасети” 
/аспекти/ на тази необятна електромагнитна 
действителност, която за хората остава на 
този етап непозната и която те засега 
причисляват към т.нар. “други измерения”. 
Очевидно не е в това същността, тъй като това 
което някои възприемат като други измерения 
всъщност са точно тези различни фасети 
/аспекти/ от една много аспектна 
многоизмерна реалност. Така например 
теоретично е възможно един друг свят да може 
да съществува от другата страна на 
електромагнитната действителност, обитаема 
от нас, един антиматериален свят или царство 
или просто един свят, невидим за нас от 
аспекта на нашата грубо материална 
действителност, почти полярна на 
електромагнитната реалност от другата

страна. Учените са доказали математически, 
че антиматерията може да съществува. Много 
писатели са изписали тонове теории за 
съществуването на алтернативен свят, където 
потокът на времето е различен от този, който 
ние познаваме. Един такъв автор бе К.С. Луис. 
Има толкова много доказателства, които 
говорят за изчезнали хора или пък за поява 
на явления генерирани от тази област. 
Основана върху предположения, понякога 
фантастична и намираща се далеч зад 
строгото научно доказателство, единната 
електромагнитна действителност би трябвало 
да се състои от три генерални фасети: 1. 
Светът на живите в който се намираме ние 
самите. 2. Светът на мъртвите или царството 
на духовете, тъй както то е познато в много 
религии, състоящо се от електромагнитна 
енергия. 3. Едно вероятно и възможно, 
въпреки, че не може да се докаже, 
съществуващо над-физично царство, 
невидимо за нас, което би могло да 
съществува като противоположна полярност 
на електромагнитното царство и което би 
могло да бъде населено от същности, открили 
някак си своя път в другите две царства, 
което царство би могло да се нарича страна на 
живота и смъртта, защото според всичко 
събрано до тук, в него се преплитат 
фантастичните и теоретични догадки, че това 
е царство на сливането между физическото и 
свръхестественото, вървящи заедно, едно 
възможно да съществува царство на 
непрекъснати конфликти между добро и зло.
УНИВЕРСАЛНА ИЛИ ЕДИННА МНОГОИЗМЕРНА 
РЕАЛНОСТ
Много може да се напише за т.нар. 
многоизмерност или реалност. Някои от 
теориите, опитващи се да изяснят тази тема, 
биха могли да се сторят наполовина истини и 
не съвсем изцяло точни. Но фактът си остава, 
че съществуват много измерения и само една 
реалност.
Нека да използваме следния пример: едно 
растение обикновено има едно централно 
стъбло, както и много разклонения, които 
произлизат от главното стебло. Ако един клон 
би могъл да гледа към другата страна на тази 
към която той сочи и да вижда съответно 
другите клонове, това би могло да подскаже 
идеята, че това представлява просто част от 
един изцяло единен, но съставен от различни 
части свят, както и че съответният клон 
представлява едно с всичките останали клони 
около стъблото.
По аналогия би могло да кажем, че съществува 
само една електромагнитна реалност, но 
множество фасети от нея изграждат т.нар. 
електромагнитен спектър.
Човешкият мозък и тяло са изградени по такъв 
начин, че да дават възможност за възприятие 
на елементи от всички възможни измерения 
едновременно или на малки части от всички 
измерения едновременно. Хората тук на 
земята в резултат на всичко това обитават в 
едно царство, където всички реалности се 
сливат или съществува в случая конвергенция 
между фасетите, докато се създаде пълният 
електромагнитен супер спектър. И така би 
могло да се каже, че хората са многоизмерни 
същества. Човешката нервна система е 
продукт, подобен на биологически предавател, 
който е способен да възприема взаимно 
преплитащите се измерения, който може да 
получава и изпраща информация и 
впечатления. Що се касае до звуковата форма 
в лицето на думите, които произнасяме, тук 
социолозите допускат че самите думи играят 
около 20% роля за общата комуникация, 
която произтича между човешките същества. 
Огромни количества от комуникация може да
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се разменят чрез т.нар. поведение, височина 
на тона, изражение на очите, езика на тялото, 
чувствата, допира на кожата и т.н. 
И така може да се твърди, че човечеството е 
създадено, за да възприема всички измерения 
едновременно по един балансиран и единен 
начин. Човекът има способността да фокусира 
или да включва само една от фасетите, един 
аспект от спектъра на реалността. Опасността 
от това се състои във факта, че колкото 
повече се фокусира в само една от фасетите 
на реалността, толкова по-малко човекът е 
способен да разграничава различието и от 
другите фасети. С други думи колкото повече 
изграждаш стая с твоето възприятие за 
съответната фасета на реалността, толкова по-
малко стаи ще бъдеш способен да развиеш и 
поддържаш като възприятие относно другите 
аспекти на реалността. Ето защо е добре да 
имаме балансирано възприятие.
Един добър пример за това би могъл да бъде 
този за родения слепец /лишен изцяло от 
способността да възприема измерението на 
светлината/ и в случая обикновено той е с 
високо развит слухов анализатор или 
съответно за допир, което компенсира липсата 
на визуално възприятие. Повечето родени 
слепи хора, въпреки че никога не са имали 
визуално възприятие биха се възползвали ако 
им се даде шанса т.е. те не са били абсолютно 
лишени от възприятието на тази дименсия, на 
това измерение от реалността.
Човекът като многоизмерно същество 
притежава специфични органи за възприятие, 
които му позволяват да възприема различните 
фасети на реалността. Така например ето 
няколко различни дименсии – измерения, 
които представляват част от единната 
електромагнитна реалност като спектър. Те са 
описани от изследователя Джон Кийл: 
измерения за светлина и цвят /инфрачервена 
топлина, червено, жълто, зелено, циан, синьо, 
виолетово, ултравиолетово/, измерения за 
ниския електромагнитен спектър /кило цикли, 
мегацикли, електричество, аудио спектър, 
ниска чистота радио, дълга чистота радио, 
висока чистота радио/, измерения за среден 
електромагнитен спектър /микровълни, свръх 
топлина, свръх високи чистоти радио, 
ултрависока чистота радио/, измерения на 
висок електромагнитен спектър /хикс лъчи, 
гама лъчи, космически лъчи/, измерение за 
звук /инфразвук, бас, трибъл, ултразвук, 
много ниска чистота/, измерение на супер 
спектъра /полета и вълни на гравитация, 
магнитни полета, черни излъчвания, мисловни 
вълни, супер енергии/.
Както би могло да се отбележи, това е главния 
контур за разграничаване на различните по 
своята чистотност измерения, които всички 
съставляват единната електромагнитна 
действителност и всяка една от тях изглажда 
като безкрайно фина реалност отделна 
безкрайна фасета, така както е върху радиото 
от АМ и FM вълни. 
Ако е възможно за някой да проникне и да 
обитава една от тези под-фасети, отделни 
подизмерения чрез т.нар. молекулярно 
енергетизиране, тогава би било логично да се 
приеме, че от там този някой може да оперира 
и да проявява деятелност. Може да се 
въздейства върху света в който ти самият 
пребиваваш. Ако някой е способен физически 
да генерира себе си или да проникне в 
етерното или нефизично измерение за миг, 
тогава той трябва в резултат да отдаде 
контрола и силата си. Тези същности които не 
са от твърда материя не притежават 
способността да обитават физически обекти 
без преди това те самите да са станали малко 
материални. Т.нар. полтъргайсти дават 
информация за себе си като някакви същности
нито човешки, нито животински, нито 
ангелски, които проявяват себе си в 
парафизичното поле чрез т.нар. почукване 
чрез използването на биоенергии на 
човешкото същество.

Очевидно е, че злонамеререните същества, 
наименовани твърде общо “сиви”, са успели в 
овладяването на “промяната на фазата” между 
различните електромагнитни равнища на 
енергия, както и това че са способни да 
причиняват вреда на тези, които са духовно 
слаби посредством електромагнитно насочване 
на енергии. Това обяснява защо някои 
фантазии, които очевидно са се случвали, са 
описани като поява на тези рептилоидни 
“сиви” същности, които много често биват 
объркани с т.нар. демони. Способностите им 
могат да бъдат причина за увреждане върху 
тези, които са се заели с тяхното изследване, 
понякога самоубийство, а понякога страхова 
психоза. Естествено в подобна ситуация те 
могат да причинят малко или повече 
физическа вреда на човешкото същество 
въпреки че психическата депресия води до 
загуба на съзнанието, което се явява много 
по-опасно като предпоставка за обсебване. 
В случая когато чуждоземният кораб много 
често е бил наблюдаван как се материализира 
от по-дълбоките електромагнитни равнища, се 
е виждало как подобни същности с външност 
наподобяваща от най-древната история на 
земята, като дракони работят колективно и 
образували някакъв заговор очевидно 
извършват интензивна дейност в рамките на 
своето измерение.
Когато човечеството вдигне своята ръка във 
физически план срещу тези злонамерени 
същества, едва тогава това може да се счита 
резултат на факта, че човешката раса 
притежава контрол върху сливането на 
различните измерения, които конвергират, 
докато в същото време злонамерените 
същества могат да действат в различната своя 
пространствено-времева-енергийна дименсия, 
контролирана от тях. С други думи, 
злонамерените извънземни същества биха 
искали да поставят под контрол цялата 
повърхност на тази планета, както и човешкия 
живот върху нея, или да бъде тотално 
контролиран от тях или изцяло унищожен.
Различни източници ни водят до твърдение, че 
хората трябвало да отдадат своя себеконтрол 
или многоизмерно съществуване в полза на 
съществуването в рамките на четвърто 
измерение само и само да участват в т.нар. 
Ню-Ейдж Нов Порядък. Това е преди всичко 
извънземна пропагандна стратегия, целяща да 
измами човечеството като го накара да се 
откаже от многоизмерната действителност, т.е. 
от това да продължи да се развива по своя път 
към многоизмерен свят. Всичко това се прави 
посредством окултни познания и технологии с 
претенции за свръхестественост, които на свой 
ред водят до едностранни занимания с другите 
измерения – всъщност само четвърто 
измерение, за сметка на балансирания подход 
за многоизмерно развитие.
Вътре в различните измерения в които 
драконианите /Алфа драконис съзвездие/ 
биха искали да ни примамят и хванат в капан, 
се намират т.нар. наставници или учители. Те 
се намират най-малкото, в тази точка на 
времевия континуум когато тези думи са 
написани, когато старовремските наставници 
от окултното царство или електромагнитната 
реалност проникват в този план. 
Следователно, тези които искат да опитат да 
проникнат в окултното царство, са 
контролирани чрез окултни изкуства, които 
самите извънземни са култивирали и чрез тях 
извършвали своята манипулация и контрол. 
Колкото до “рептилоидните сиви”, те са 
толкова ненадминати в измамата, че човек би 
могъл да бъде под техния контрол, без да 
осъзнава даже за това. Те владеят техники за 
контрол върху мисленето, както и подтискане 
на паметта, даже от разстояние. “Сивите”, като 
всички рептилоиди притежават физическо 
тяло и мозък, както и енергийна субстанция, 
разпадаща се след края на физическото им 
съществувание. Те нямат етерна матрица –
душа, но въпреки това са способни да

манипулират някои други честотни измерения, 
докато физически съществуват.
Очевидно е, че хората са много по-висши от 
рептилоидите. Но последните могат да 
придобият господство над тях, когато човек с 
готовност, или пък чрез измама и 
манипулация, се предаде в ръцете им,
отказвайки се от своето предначертание и 
бъдеще като човек. Аргументът за това 
превъзходство се изразява във факта, че 
човек притежава три тела, намиращи се едно в 
друго, способни да функционират 
едновременно в трето главно измерение в 
трите основни равнища на реалността: 
духовно, душевно и физическо. Духовно-
етерното тяло, мисловното тяло,и физическото 
тяло – те са различни помежду си, но взаимно 
проникващи, наложени едно върху друго. Чрез 
тях човек е способен да оперира свободно в 
трето измерение. Както и в различните 
подразделения на измерението в лицето на 
отделните фасети. Както е установено, 
човекът наистина е гениално конструиран. 
Тези фасети на човешката био-система текат 
едновременно в човешката кръв или био-
плазмено тяло въобще там където тече 
субстанцията на живота.
Човек е роден като духовна частица-духовно 
същество, и това е очевидно от възприятията с 
които е надарен: виждане, емоция, допир, 
мисъл,и т.н. Всички тези възприемателни 
средства не могат да бъдат обяснени само с 
физически условия. Тъй като човешката кръв 
или духът на живота съдържа едновременно 
физически и духовни характеристики, това 
обяснява защо на кръвта и енергийния поток в 
човешкото тяло се е отдавало толкова голямо 
значение не толкова от християните, колкото 
от различните сатанински култове. 
Посветените сатанисти добре знаят за силата, 
която се крие в кръвния поток. А и самите 
Рептилоиди го прилагат постоянно. Те 
подхранват себе си като “крадат” човешки 
души използват този поток на живота, който 
неминуемо им се предоставя при 
предоставянето или предаването на човека в 
ръцете им. Но тази кражба се счита за 
престъпление и следва да се знае, че всяко 
едно биещо топло сърце е изцяло живо за 
Създателя. А да се открадне от Него нечий 
живот, това е едно от най-великите 
престъпления.
Що се касае до обяснението за евентуалното 
наслагване на измеренията, това обяснява 
също защо някои хора са способни да 
различат например даден космичен кораб, 
който лежи като възприятие зад нормалните 
граници на човешко възприятие, просто стои 
зад обикновения прозорец на възприемане на 
честотите. В сегашно време, голям процент от 
тези космически апарати пребивават на 
земята като са прикрити чрез специална 
електромагнитна система правеща ги 
невидими.. Но специално радарно оборудване 
би могло да ги открие, чрез използване на 
този честотен спектър. Но трябва да се знае, 
че всеки който се стреми да стане 
свръхчувствителен при фокусирането на 
подобни особени честоти, от 
електромагнитния спектър, неминуемо става 
неспособен или сляп за другите аспекти на 
реалността в която те не са фокусирани и по 
този начин да стане жертва на 
Дракониановите опити за манипулация, 
поради загубата на чувствителност с която би 
могъл да я открие.
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